
 
 

                           
 

             REPUBLIKA HRVATSKA 

 

KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 
                 Županijska skupština  
  
       

Z A P I S N I K   
  

sa 2. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, koja je održana 27. 
lipnja 2013. u Koprivnici, Zrinski trg 1/I u prostorijama Gradske vijećnice, s početkom u 
16,00 sati.  
  
  Sjednica je sazvana dopisom KLASA:  021-01/13-01/8,  URBROJ: 2137/1-02/04-13-
16 od 19. lipnja 2013.  
 
Sjednici prisustvuju: 
 

a) vijećnici/vijećnice Županijske skupštine: 
 -   Marinko Bagarić, Milan Bingula, Antun Bratanović, Franjo Car, Ivana Čurdija, 

Zlatko Delimar, Biserka Đura, Damir Felak, Boris Garaj, Zdravko Gašparić, Goran Gregurek, 
Tomislav Ivanek, Irena Jagarinec Ištvanović, Andrija Jendrek, Slavko Konfic, Goran Kovačić, 
Miroslav Kovačić, Božidar Krapinec, Ivan Knok,  Zlatko Makar, Marijana Markešić, Nenad 
Martinaga, Gordana Meñimorec, Vjekoslav Mužinić, Marijan Novak, Eugen Pali, Stjepan 
Peršin, Željko Pintar, Nada Stručić, Natalija Sučić, Zvonimir Širjan, Zdravko Tuba, Zdravko 
Valjak, Vlatko Vargić. 
 

Sjednici ne prisustvuju vijećnik/vijećnica: 
1. Tomislav Babić, opravdano, 
2. Mijo Bardek, opravdano 
3. Frane Franičević, 
4. Željko Lacković, 
5. Verica Rupčić, opravdano, 
6. Tihomir Sokolić, 
7. Mladen Švaco.  
 

b) ostali prisutni: 
1. Darko Koren, župan,  
2. Ivan Pal, zamjenik župana, 
3. Darko Sobota, zamjenik župana,  
4. Marina Horvat Pavlic, pročelnica Stručne službe, 
5. Vladimir Šadek, pročelnik Službe ureda župana, 
6. Marija Švegović, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun, 
7. Branka Cuki,  pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
8. Mladen Antolić, pročelnik Upravnog   odjela za prosvjetu, kulturu, znanost i šport, 
9. Dražen Kozjak, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ureñenje, gradnju i zaštitu 

 okoliša, 
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10. Marijan Štimac, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalne djelatnosti, 
11. Denis Maksić, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, turizam i ruralni razvoj,  
12. Melita Birčić, ravnateljica PORE Razvojne agencije Podravine i Prigorja, 
13. Željka Kolar, ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim 

vrijednostima  
14. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno ureñenje,  
15. Kristina Jošt, dopisništvo „Večernjeg lista“, Koprivnica, 
16. Marko Murković, Podravski list,  Koprivnica, 
17. Željko Dragač, Radio postaja Koprivnica, 
18. Sanja Dreven, volonterka u Stručnoj službi, 
19. Marija Kovačec,  snima sjednicu. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram 2. sjednicu Županijske skupštine  Koprivničko-križevačke 
županije i pozdravljam sve prisutne današnjoj sjednici. 
 

 Molim pročelnicu  Stručne službe da izvrši  prozivku vijećnika. 
    
 PROČELNICA:  Proziva vijećnike i  izvješćuje o broju prisutnih.  
 
 PREDSJEDNIK:  Utvrñujem da je sjednici prisutna većina od ukupnog broja vijećnika 
i da ova Županijska skupština može donositi pravovaljane odluke. 

Ujedno obavještavam sve prisutne da su HDZ, HSS, A-HSP i SU osnovali, sukladno 
Poslovničkim odredbama, Klub vijećnika, a za čiju je predsjednicu izabrana Verica Rupčić iz 
Đurñevca dok je za zamjenika predsjednice izabran Goran Gregurek iz Križevaca. 

Nadalje, o istome su nas obavijestili i SDP, HNS, HSU i HSLS, a koji su takoñer 
osnovali Zajednički klub čiji predsjednik je Tomislav Babić. 

Oba kluba dostavila su Stručnoj službi, osim obavijesti i pravila rada svojih klubova.  
  Molim pročelnicu Stručne službe  da nas izvijesti o izvršenju zaključaka s prošle 
sjednice. 

 
 PROČELNICA: Na klupe su vam podijeljena  rješenja o imenovanju u  pojedine 
odbore Županijske skupštine, dok su vanjskim članovima rješenja  dostavljena poštom. 
          Zapisnik sa konstituirajuće sjednice bit će dostavljen u zakonskom roku Uredu državne 
uprave u Koprivničko-križevačkoj županiji. 
  
 PREDSJEDNIK:  Zbog kratkoće vremena izmeñu prošle i ove sjednice nije nam 
dostavljen skraćeni zapisnik s konstituirajuće sjednice.  

   
 Za današnju sjednicu primili smo prijedlog sa 26  točaka dnevnog reda.  
    Otvaram raspravu o  prijedlogu  dnevnog reda. 
 Dajem na glasovanje predloženi dnevni red. 
 Županijska skupština jednoglasno prihvaća sljedeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 
1. Razmatranje Izvješća o radu župana Koprivničko-križevačke županije  za razdoblje od 1. 

srpnja  do 31. prosinca 2012., s prijedlogom Zaključka,      
 
2. Razmatranje Pokazatelja stanja sigurnosti na području Koprivničko-križevačke županije u 

2012. godini, s prijedlogom Zaključka, 
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3. Razmatranje Informacije o problematici nezaposlenosti i zapošljavanja na području 

Koprivničko-križevačke županije u 2012. godini, s prijedlogom Zaključka,   
 
4. Donošenje  Statuta Koprivničko-križevačke županije,   
  
5. Donošenje Odluke o obavljanju osnivačkih prava i obveza nad ustanovama kojima je 

osnivač Koprivničko-križevačka županija,  
 
6. Donošenje Odluke o  plaći župana i zamjenika župana  Koprivničko-križevačke županije,   
 
7. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Osnovne škole Koprivnički Ivanec,    
 
8. Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju PORE Razvojne agencije 

Podravine i Prigorja za razdoblje 01. 01. do 31. 12. 2012. godine, s prijedlogom 
Zaključka,    

 
9. Razmatranje Izvješća o radu i utrošku sredstava Zavoda za prostorno ureñenje 

Koprivničko-križevačke županije za 2012. godinu, s prijedlogom Zaključka,   
 
10. Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Javne ustanove za upravljanje 

zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Koprivničko-križevačke županije i 
ostvarivanju zaštite, održavanja, očuvanja, promicanja i korištenja zaštićenih prirodnih 
vrijednosti na području Koprivničko-križevačke županije u 2012. godini, s prijedlogom 
Zaključka,    

 
11. Razmatranje Izvješća o radu Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke županije 

za 2012. godinu, s prijedlogom Zaključka, 
 
12. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna 

Koprivničko-križevačke županije za razdoblje siječanj-prosinac 2012. godine, 
Proračunska zaliha,     

 
13. Donošenje Zaključka o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

za 2013. godinu  (političkim strankama),     
 
14. Donošenje Zaključka o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

za 2013. godinu jedinicama lokalne samouprave,     
 
15. Razmatranje Izvješća o stanju i prijedlog zaštite kulturne baštine Koprivničko-križevačke 

županije u 2012. godini, s prijedlogom Zaključka,   
 
16. Razmatranje Izvješća o radu osnovnih i srednjih škola Koprivničko-križevačke županije 

za 2012. godinu, s prijedlogom Zaključka,    
 
17.  Donošenje Odluke o otpisu potraživanja za studentske kredite (2010.- 2012.g.),  
 
18. Donošenje zaključaka o davanju suglasnosti na prijedloge statuta osnovnih škola kojima je 

osnivač Koprivničko-križevačke županija:   
1. OŠ Grgura Karlovčana, Đurñevac 
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2. OŠ Koprivnički Bregi 
3. OŠ Fran Koncelak Drnje 
4. OŠ Gola 
5. OŠ Legrad 
6. OŠ Mihovil Pavlek Miškina Đelekovec  
7. OŠ „Prof. Blaž Mañer“ Novigrad Podravski 
8. OŠ Andrije Palmovića, Rasinja 
9. OŠ Sokolovac 
10. OŠ Sveti Petar Orehovec 
11. OŠ Sidonije Rubido Erdödy Gornja Rijeka 
12. OŠ Kloštar Podravski 
13. OŠ „Grigor Vitez“ Sveti Ivan Žabno 
14. OŠ Molve 
15. OŠ Ferdinandovac 
16. OŠ prof. F. V. Šignjara Virje 
17. OŠ Ivan Lacković Croata Kalinovac,  
18. OŠ Kalnik. 
   

19. Donošenje zaključaka o davanju suglasnosti na prijedloge statuta srednjih škola i   
      Učeničkog doma Križevci, kojima je osnivač Koprivničko-križevačka županija:  

1. Strukovne škole Đurñevac 
2. Gimnazije dr. Ivana Kranjčeva Đurñevac 
3. Gimnazije „Fran Galović“ Koprivnica 
4. Obrtničke škole Koprivnica 
5. Srednje škole Koprivnica 
6. Gimnazije I.Z. Dijankovečkoga Križevci  
7. Srednje škole „Ivan Seljanec“ Križevci 
8. Srednje gospodarske škole Križevci 
9. Učeničkog doma Križevci,        
 

20. Donošenje Zaključka o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine Gimnaziji Ivana 
Zakmardija Dijankovečkog,    

 
21. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora OŠ Koprivnički 

Bregi o darovanju zemljišta,    
 
22. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na odluke Školskog odbora OŠ Molve: 

a) o darovanju nekretnine Općini Molve, 
b) o prijenosu vlasništva na nekretnini, 
c) o uknjižbi prava vlasništva na nekretninama,    

             
23. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku školskog odbora o osnivanju prava 

služnosti na nekretninama u javnom vlasništvu za: 
a) OŠ Koprivnički Bregi 
b) OŠ „Grigor Vitez“ Sveti Ivan Žabno, 
c) OŠ Sokolovac  
d) OŠ Mihovila P. Miškine  Đelekovec, 
e) OŠ "Fran Koncelak" Drnje 
f) OŠ Grgura Karlovčana Đurñevac 
g) OŠ Gola 
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h) OŠ Ferdinandovac 
i) OŠ "Prof. Franje Viktora Šignjara" Virje 
j) OŠ "Ivan Lacković Croata" Kalinovac 
k) OŠ Kloštar Podravski 
l) Strukovna škola Đurñevac 
m) Gimnazija Ivana Zakmardija Dijankovečkoga  Križevci 
n) O.Š. Sidonije Rubido Erdody Gornja Rijeka 
o) Srednja škola Koprivnica  
p) Srednja škola  "Ivan Seljanec" Križevci 

  
24. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća 

Županijske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-križevačke 
županije   

 
25. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova/članica Upravnog 

vijeća Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području 
Koprivničko-križevačke županije, 
 

26. Pitanja i prijedlozi vijećnika. 
    

   PREDSJEDNIK:   Utvrñujem kako je dnevni red prihvaćen. 
 

Sjednice su održali: Odbor za statut i poslovnik, Odbor za izbor i imenovanja, Odbor 
za financije i proračun,  Odbor za zaštitu okoliša i prostorno ureñenje,  Odbor za gospodarski 
razvoj i  Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i šport. 

Klubovi vijećnika takoñer su održali sastanke. 
 
  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda.  

 
Točka 1. 

 
 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu  su proveli  svi odbori koji su sazvani 
za ovu sjednicu Županijske skupštine.  
 Odbor za gospodarski razvoj predložio je zaključak koji vam je podijeljen prije sjednice.  
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Dozvolite da vas na početku sjednice sve skupa pozdravim. 
Predviñam da će biti primjedbi na formu i sadržaj ovog materijala. Reći ću da je na današnjoj 
sjednici malo kasno raspravljati o izvješću o radu o jednom razdoblju koje je iza nas već šest 
mjeseci. Većina vas koja ovdje sjedite, a i ostali koji niste bili znadete da je to posljedica 
nezavršene posljednje sjednice u prošlom sazivu. Slijedom toga nismo o  Izvješću o radu 
župana raspravljali niti ga usvojili. Prošlo je, skoro, prvo polugodište. U idućem tjednu 
započinjemo izradu Izvješća za I. polugodište ove godine. Bez obzira kakve će primjedbe na 
formu i sadržaj ovog Izvješća biti, moramo o njemu raspraviti i usvojiti ga ili ne usvojiti. 
Izvješće se niti u formi niti u sadržaju bitno ne razlikuje od svih onih izvješća koja samo 
podnosili u posljednje dvije godine. Ono u osnovi sadrži tri poglavlja, to je donošenje akata i 
predlaganje akata prema Županijskoj skupštini, funkcioniranje izvršne vlasti kroz djelovanje 
upravnih odjela i službi i protokolarne aktivnosti župana i njegovih zamjenika. Što se tiče 
prvog poglavlja, tu ima cijeli niz akata, mislim da nema potrebe da to taksativno nabrajam. 
Što se tiče funkcioniranja izvršne vlasti kroz djelovanje upravnih odjela i službi, na najkraći 
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mogući način dotaknut ću se, po meni, bitnih detalja. Prije svega u dijelu financija i 
proračuna, moramo naglasiti da smo u proteklom obračunskom razdoblju o kojem 
raspravljamo, zapravo ovdje sadrži cijelu 2012. godinu, ostvarili ukupne prihode od 140 
milijuna kuna, to je 98% planiranih. Od toga je bitno naglasiti da su prihodi od poreza za 
2,3% viši u odnosu na planirano. Ono što takoñer treba naglasiti je da su pomoći iz Proračuna 
ostvarene sa 90,4% od planiranih, a prihodi od imovine ostvareni za 5,3% više u odnosu na 
planirane. Ono što je tu potrebno istaknuti je da smo u dijelu povrata glavnice danih zajmova, 
tzv. primitaka od financijske imovine ostvarili iste za gotovo 99% od planiranih. U skladu s 
dostavljenim dopisom Ministarstva financija od 25. siječnja doznačena pomoć u siječnju za 
prijevoz učenika srednjih škola u iznosu 2.550.000,00 kuna u 2012. nije proknjižena na 
prihode 2012., a rashodi jesu. Isto tako ukupni rashodi u 2012. su 138 milijuna kuna. Na kraju 
godišnjeg obračunskog razdoblja ostvaren je višak prihoda za tekuću godinu u iznosu 2,5 
milijuna kuna.  
 Što se tiče gospodarstva i komunalnih djelatnosti, jedan od naglasaka treba staviti na 
ulaganje u poduzetničke zone. Isto tako naglasit ću sufinanciranje kamata. Sufinanciranje 
glavnih grañevinskih projekata. Moram istaknuti da smo u prošloj godini bili izostavljeni u 
smislu pokrivanja troškova Ministarstva poduzetništva i obrta za naš Županijski gospodarski 
obrtnički sajam, prvi puta, nakon 12 godina nismo dobili niti jedne kune. Ono što je dobro 
reći  je da su poduzete aktivnosti za uključivanje Županije u Hrvatski klaster konkurentnosti 
prehrambeno prerañivačkog i drvno prerañivačkog sektora za koje se planiraju osnivačke 
skupštine ove godine. Takoñer smo provodili, u značajnoj mjeri program navodnjavanja, pilot 
projekt Koljak i akumulacija Sirova Katalena.  U 2012. dovršeni su glavni projekti za 
akumulaciju. Takoñer je dovršena Studija izvodljivosti za sustav navodnjavanja Koljak. U 
prosincu 2012. ugovorene su dvije kontrole glavnog projekta.  
 Ono što bih želio posebno istaknuti to su značajne aktivnosti u sektoru komunalnog 
gospodarstva u projektu Piškornica. Mi smo taj projekt kroz naš proračun sufinancirali, prije 
svega za razdoblje srpanj-prosinac 2012., financirani su troškovi poslovanja trgovačkog 
društva u iznosu 154.000,00 kuna. U tom sudjelujemo 22%, obzirom da smo u tom postotku i 
suvlasnici Društva. Društvo ne ostvaruje prihode, pa je potrebno sufinanciranje iz proračuna 
za poslovanje. U razdoblju srpanj-prosinac za kupnju zemljišta angažirali smo 132.000 kuna. 
Jednako tako sa ostale tri Županije sjeverozapadne Hrvatske i Općinom Koprivnički Ivanec 
sklopili smo sa Fondom za zaštitu okoliša Sporazum za pripremne radove. U samom tekstu 
Izvješća prilično detaljno je obrazložena aktivnost vezana uz taj projekt, jer ga smatramo 
jednim od najvažnijih od svih projekata kojeg trenutno provodimo. 
 Sudjelovali smo u sufinanciranju katastarske izmjere koja se provodi temeljem 
Sporazuma Županije sa Državnom geodetskom upravom na području jedinica lokalne 
samouprave i Grada Đurñevca, Koprivnice, Općine Koprivnički Ivanec. Ono što bih mogao 
posebno dotaknuti to je cijeli niz programa kroz poljoprivredu, ruralni razvoj i turizam. Oni 
pojedinačno nisu velikih iznosa, ali sumarno pokrivaju sve sektore u agraru koji imaju za 
potrebu takvu vrstu potpora. 
 Mislim da smo najveće aktivnosti i angažman imali u sektoru obrazovanja. O tome smo 
puno govorili, mislim da nema potrebe to ponavljati. Takoñer i u sektoru zdravstva. Posebni 
smo naglasak stavili u sektoru socijalne skrbi.  
 Kad govorimo o poslovima Službe ureda župana, posebni naglasak stavili smo na javnu 
nabavu. Mislim da smo uznapredovali u provoñenju javne nabave naše uprave, tu mislim u 
cjelini, prošireno na naše ustanove, o čemu se očitovala i revizija koja je ovih dana završila 
svoj posao i predala izvješće koje će biti predmet rasprave na jednoj od sljedećih sjednica 
Skupštine. Mogu vam reći da možete mirno spavati jer je izvješće revizije bezuvjetno.  
 Protokolarni susreti, meñunarodna suradnja, mislim da je kroz nekoliko poglavlja 
detaljno opisana i nema potrebe da to sve čitam. U dijelu prijevoza učenika što smatramo 
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jednom od značajnijih aktivnosti investicija potpisali smo ugovor o obavljanju prijevoza 
učenika osnovnih škola, takoñer smo potpisali ugovor o sufinanciranju javnog prijevoza za 
učenike srednjih škola. Na taj smo način u značajnoj mjeri pomogli roditeljima da ne moraju 
iz vlastitih sredstava financirati taj značajni trošak.  
 Mislim da ovo Izvješće sadrži sve ono što jest bila aktivnost cijele županijske uprave, ne 
samo župana i da je vrijedno da mu se posveti minimalna pažnja i iza njega kao takvog 
stojim, uz mogućnost iznošenja vaših mišljenja predlažem Skupštini da ga prihvati. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova 
vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 IVAN KNOK: Kad smo dobili priliku da razgovaramo o Izvješću rada župana, 
govorimo o, sagledavajući sve te podatke, neujednačenosti pristupa po pojedinim područjima. 
Vezano uz standardne točke koje su ovdje napisane i rad službi, imamo protokolarni dio koji 
odudara od koncepta ovog prvog, s time da nemamo podatke o tome koji su glavni ciljevi rada 
i programa rada župana odnosno njegovih službi, da bi se moglo usporeñivati ono što je 
planirano i ostvareno. Nažalost, mi novi vijećnici te podatke nemamo, pretpostavljam da su 
članovi Skupštine kad su donosili program to imali.  
 Ako nemamo paralelno podatke o tome što smo trebali raditi, usporedba s onim što smo 
ostvarili, mi vijećnici ne možemo to sve  dovoljno sagledati pa da doñemo do podataka koji su 
ovdje nabrojeni, koji mogu biti dobro napisani, a rezultati mogu biti slabi ili nikakvi. Kada to 
naglašavam onda jedna od glavnih zadaća i rada župana i upravnih odjela je gospodarski 
razvoj, zapošljavanje, poljoprivreda, koje bi na našem području trebalo biti glavni orijentir, u 
smislu bržeg razvoja i svega ostalog što se podrazumijeva. Kada to govorim onda   podaci 
koji su za prošlih šest mjeseci prošle godine naznačeni s ovim sredstvima koja su bila, u 
gospodarskom dijelu za kredite poduzetnicima za zone je osigurano oko 2,3 milijuna kuna što 
je oko 1,6% ukupnog proračuna. Za poljoprivredu, govorim o sektoru od desetak projekata je 
preko 900.000,00 kuna doznačeno za te projekte što je svega 0,7%. Za vodno gospodarstvo 
oko 820.000,00 kuna ili 0,6%. Kada to sagledamo, onda ukazujemo na to da je    premalo 
značaja dano tom dijelu gospodarstva, poljoprivrede, dakle tom razvoju. Rezultati onda mogu 
biti loši. Ne govorim o tome da se nije radilo, samo moramo zaokrenuti našu politiku rada u 
Županiji upravo prema ovim sektorima.  
 Ono što posebno ne vidim iz ovog materijala i što fali, to je u podacima gotovo 
nepovezano, samo segmentarno je naznačeno, suradnja s jedinicama lokalne samouprave, 
općinama i gradovima. Kada to govorim,  onda mi preko naših službi ili ustanova u Županiji, 
a bilo bi dobro da to ovdje kao paralelno imamo te podatke, nemamo pregled odreñenih 
projekata koji su bili u suradnji s državnom ili prema fondovima EU. Tih pokazatelja 
nemamo. Pretpostavljam da se nešto radilo, ali nema ih u ovim pokazateljima. Možda je to 
bilo u I. polovici prošle godine, ali u ovom drugom dijelu toga nema. 
 Naglašavam da ovo Izvješće ili nije dobro sagledalo sve to pa zbog toga smatram da bi 
trebalo, kad govorimo o pripremi izvješća za I. polugodište ove godine, te pokazatelje navesti, 
koje bi mi kao vijećnici Županijske skupštine mogli prihvatiti kao takve. Neću biti zločest, 
kad govorimo o protokolarnom dijelu onda se tamo naznačuju neka imena osoba i ljudi pa 
najuzoritija seoska žena se spominje dva, tri puta, kao da je to važno u protokolarnom dijelu 
izvješća. To samo kao usporedba. Volio bi da se iz ove rasprave za buduće izvješće koje će 
biti za I. polugodište, ovi moji segmenti uzmu u obzir. Zbog  ovih manjkavosti u materijalu, 
bez obzira što smo novi vijećnici koalicija SDP-a, HNS-a, HSU-a, HSLS-a neće podržati ovo 
izvješće. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. 
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 VJEKOSLAV MUŽINIĆ: Rekao bih nekoliko riječi vezano uz ovaj materijal. Ne bi bilo 
previše točno rečeno da nije došlo do boljitka u samim izvješćima, govorim s aspekta četiri 
godine koliko sam to pratio. Sjećam se prvog izvješća koje je imalo 60 stranica, da je sada 
došlo do 38 stranica.  
 Sam pojam izvješća, ono što sam govorio gotovo kroz četiri godine i ono što je govorio 
moj prethodnik, mi smo očekivali, bilo je vremena da se pripremi ovo, da se u uvodnom dijelu 
kaže, one smjernice koje su ucrtane za 2012. godinu, što smo pokušali učiniti, gdje smo imali 
problema, kako smo otklanjali probleme. Reći ću kasnije zbog čega je to i gdje smo sada i 
konačno zaključna ocjena kad se vidi da li smo postupili prema onim temeljnim ciljevima 
koje smo dali u svojim programima. Govorim o tome kada se nešto  zove poput izvješća, i ako 
ga želimo sagledati u svojoj cjelovitoj cjelini, onda bi se ono trebalo razlagati kroz tri osnovna 
momenta. Prvi bi bio na tragu toga što su ciljevi onoga koji podnosi izvješće, što želi iznijeti, 
a time da se on veže na ono što je trebao raditi i kako je to odrañeno, gdje se on u svemu tome 
našao i zaključno u zaključku vizija za sljedeće razdoblje. Zbog čega to? Vrijeme koje je 
obuhvaćeno ovim izvješćem opterećeno je nizom problema, zbog ukupno loše gospodarske 
situacije, pada trendova itd. kojima smo svi bili prisutni, do činjenice da je naša Županija u 
zadnje vrijeme, na listi njih dvadesetak maltene do samog dna. Tu si moramo odgovoriti 
temeljem naših programa, a koji bi se onda realizirali kroz sam rad ovakvog izvješća, što 
poduzimamo da taj trend okrenemo. Istovremeno, ako gledamo zadnja izvješća, mogao bi reći 
da su ona pisana esejistički, a to posebno onaj protokolarni dio koji je neujednačen po 
kvaliteti. Svaki od nas, koji smo malo dublje ušli u tu problematiku vezano uz sam rad, bio bi 
loš čovjek u smislu da kažem da segmentarno nije dobro učinjeno. Stručne službe su korektno 
odradile posao, ali je problem što izvješće mora biti cjelovita cjelina. Ona mora ukazivati 
kuda dalje. Mozaik je jako dobar, ali vam fale poveznice. Kad se nešto dogodi, npr. 
propuštena je prilika, djelomice se dotaknuo gospodin župan problema oko školstva. Imamo 
podatak da je u tom razdoblju nama nestalo iz osnovnih škola 100 učenika. To je veliki 
problem. To je 100 ljudi koji će u drugoj fazi lutati, koji će biti neuporabljivi da se sukobe s 
običnom situacijom, nañu adekvatni posao i sl. a istovremeno, što se tiče srednjeg školstva, a 
to je moment koji se nama iskazuje kroz probleme plaćanja voznih karata, raste broj iz 
vanjskih županija.  
 Kad gledamo to Izvješće kroz prvu cjelinu, tamo se navodi taksativno što je učinjeno u 
smislu donošenje odluka itd. Nama se u biti župan pojavljuje u protokolarnoj razini, na kojem 
skupu je bio, ali i to nije loše. Ali treba reći, ako je bio s nekim vanjskim suradnicima, 
gospodarstvenima, što je to doprinijelo dobro za našu Županiju. Tu je trebalo podvući što smo 
mi iz tog konkretno izvukli i gdje se to očitalo na našem razvoju.  
 Zašto to govorim? Govorim to iz razloga, kad smo išli na izbore nama su grañani dali 
povjerenje, svima koji smo ovdje, svakom po svom osnovu i oni prvenstveno od nas očekuju 
da nešto učinimo u gospodarstvu, da tu preokrenemo te trendove. Zbog toga bi možda u 
ovakvim situacijama to moralo biti težište i doslovce podvući i reći sad smo imali to, 
problemi su bili, ali mi nudimo s ovakvim angažmanom, pa ih taksativno nabrojiti, s 
očekivanjem da ćemo to učiniti, ono što je za nas najbolje.  
 U samoj strukturi, ovo Izvješće podsjeća na nogometnu ekipu sa kvalitetnim 
pojedincima, ali koji soliraju, a onda se pojavljuje trener koji, najvjerojatnije, kad su takvi 
rezultati ne zna kako s njima ili ne može raditi s njima.  
 
 TOMISLAV IVANEK: Ova je točka razmatranje Izvještaja župana o radu. Nama kao 
novim vijećnicima je jako teško o tome raspravljati. Rasprava koju smo mi imali na Odboru 
za gospodarski razvoj išla je u drugom smjeru, jer ovaj Izvještaj o radu i sam rad župana 
potvrñen je sa 53% glasova birača. Znači, rad je bio dobar. Forma je takva kakva je. Ono što 
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smo se mi koncentrirali to je da predložimo županu, Županijskoj skupštini i vama vijećnicima 
neke aktivnosti koje idu u boljitak ove Županije i cijele države. To su dvije stvari koje su 
izuzetno važne, prva da predlažemo jednu tematsku sjednicu o gospodarstvu. Svi smo svjesni 
situacije i mislim da je dobro da imamo takvu tematsku sjednicu, popričamo da vidimo da li 
mi možemo bilo kakvim svojim djelatnostima pomoći tom gospodarstvu. 
 Nažalost, gospoña Čapalija će nam iznijeti vrlo loše podatke o jednom dobrom 
izvještaju. Druga stvar koju moram naglasiti, potpuno smo svjesni da to nije u našoj 
nadležnosti, ali isto tako smo svjesni da o tome treba govoriti, to je jedna inicijativa da se 
pokrene rasprava o bankovnim naknadama i kamatama koje ova Županija sufinancira 
poduzetnicima. Zašto to govorim. Znamo tko je nadležan tome, ali imamo danas i donošenje 
Statuta Županije, u članku 22. Statuta je naša odgovornost da prijedloge i rasprave upućujemo 
državnim institucijama koje su za to nadležne. Zato je prijedlog da svi mi, a župan pogotovo, 
kroz sve svoje institucije u kojima je član, Zajednicu županija, sve ostale, pokrene raspravu. 
Možda će netko čuti i možda će se dogoditi neka promjena koja će svima nama pomoći. 
 
 DARKO KOREN: Pokušat ću biti koncizan i reći da se svakom dokumentu o kojem se 
ovdje raspravlja i kojeg prihvaćamo ili ne može sud donositi na ovakav ili onakav način. 
Mislim da bi bilo minimalno korektno da se u tim raspravama koriste neki fakti, činjenice, 
podaci koji stoje. Nije dobro na osnovu nekih misli koje iznosimo, ali su neutemeljene, ja ih 
nigdje kao službene podatke nisam sreo, raspravljati. Prvenstveno to govorim zbog izjave 
gospodina Mužinića da je naša Županija došla do samoga dna i da spada u red najgorih 
županija, a takve izjave sam čuo prije mjesec i nešto dana u predizbornoj kampanji. Volio bih 
da vi to gospodine Mužiniću argumentirate. Gdje ste vi to pročitali? Na temelju kojih 
podataka ste vi to zaključili i tako hrabro to iznosite ovdje na sjednici ovog predstavničkog 
tijela čiji ste član. To mi ne zvuči dobro. Vi biste trebali afirmativno djelovati i govoriti lijepo 
o instituciji dio koje ste član. To jednostavno ne stoji. Ne znam od kud vam ti podaci. Vi ste 
uvijek dežurni kritičar ovih izvješća, nisam ni očekivao, unatoč vašem početnom razmišljanju 
da ćete reći nešto pozitivno. Moram izreći svoje mišljenje da vi tražite da detaljno neke stvari 
u tom izvješću obrazlažemo, a onda se zalažete za skraćeniju formu tog izvješća. Ta vaša 
rasprava, mogu reći, u novom smo sazivu i pretpostavljam da će ovo Izvješće proći, što znači 
da je dobro, za razliku od prošlog mandata kad ni jednom nije prošlo, jer nismo imali većinu, 
pa izvješća ništa nisu valjala. Ono je sada u formi i sadržaju gotovo isto kao i ono od prošle 
godine, a sada će proći.  
 Gospodinu Knoku, iz njegove rasprave bi mogao u jednom malom dijelu prepoznati 
dobronamjernosti, možda neke sugestije i uvažiti kod izrade sljedećeg izvješća, mada je teško 
napraviti nekakvu komparaciju, jer bismo onda morali imati materijal koji bi imao 200 
stranica, napraviti nekakav plan rada, pa iz toga komparirati. Mogu reći od oka da smo 
ostvarili taj plan sa indeksom 134,22. Ne znam zašto sada imate tako veliku primjedbu na taj 
jedan detalj koji ste posebno naglasili, oko tog programa najuzornije hrvatske žene. Ja sam 
jako za to i važniji mi je taj program nego sastanak sa mnogim političkim autoritetima u ovoj 
državi.  
 Neke dijelove izvješća koje ste vi spominjali, za koje razmišljate da bi trebali sadržavati 
ta izvješća, ona su sadržana u nekim drugim izvješćima, pogotovo u gospodarskom segmentu. 
Postoje izvješća o tome, zasebno, nisu sadržana u ovom izvješću župana. 
 Smatram da je Županijska skupština najviše tijelo naše zajednice, meñutim, postoji još 
jedno tijelo, to je narod, svi oni koji su nas tu birali. Ako je on rekao da je rad župana bio 
dobar, onda je valjda bio dobar bez obzira na ovo Izvješće, a on je 19. svibnja rekao da je bio 
dobar.  
 
 PREDSJEDNIK: Dajem Izvješće župana na usvajanje. 
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 Županijska skupština nakon glasovanja većinom glasova (23 „za“, 11 „protiv“) donosi 
 

 Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu župana Koprivničko-križevačke županije   

za razdoblje od 1. srpnja  do 31. prosinca 2012.   
  
 Zaključak  i Izvještaj prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio.  
 

Točka 2. 
 

 PREDSJEDNIK. Pokazatelje stanja sigurnosti smo primili. S nama je načelnik 
Policijske uprave Koprivničko-križevačke gospodin Darko Rep koji će nam dati obrazloženje. 
Koristim priliku da se gospodinu Repu ispričam što je morao doći peti put da bi podnio ovo 
izvješće Županijskoj skupštini.  
 
 DARKO REP: Istaknut ću neke momente iz statistike podataka koji su ovdje 
navedeni. Nakon dugog perioda konačno u 2012. godini bilježimo za 16% manje kaznenih 
djela i to kaznenih djela općeg kriminaliteta. To su djela koja se dogañaju, koja nam grañani 
dojavljuju, teže krañe, razbojništva, pokušaji ubojstva, koja mi ne rješavamo proaktivnim 
radom. Smanjili smo broj teških kraña za 1/3. To je veliki uspjeh.  
 Iz domene kriminaliteta ne bilježimo niti jedno djelo ubojstva, bilježimo nažalost, dva 
djela pokušaja ubojstva koja smo oba riješili i 8 djela razbojništava, od kojih smo sedam 
riješili, osmi ćemo riješiti kada nam osoba koju znamo koja je, bude dostupna. Trenutno nije u 
Hrvatskoj, a ne možemo ju dobiti putem meñunarodne pravne pomoći. 
 Prošle godine takoñer bilježimo oko 10% manje prometnih nesreća. Nekakva statistika 
za Europu koju ona prihvaća bilo bi pet poginulih osoba na 100.000 stanovnika što bi za našu 
Županiju iznosilo šest osoba. Pokušat ćemo ove godine biti bolji od toga.  
 Što se tiče javnog reda i mira, tu je otprilike isti broj, ili bilježimo nešto, neznatno, 
manji broj. Bilježimo puno više preventivnih prekršaja, onih prekršaja koje mi kao policajci 
preventivno detektiramo da bi spriječili činjenicu i prekršaj. Odavanje skitnji, odavanje 
prošnji, točenje alkohola malodobnim osobama, prodaja cigareta i alkohola maloljetnim 
osobama, imamo povećanje za oko 30%, što nikako nije dobro, tu moramo biti još bolji. 
 Ove godine bilježimo u prvih šest mjeseci više narušavanje javnog reda i mira, ali ne 
bih rekao da je stanje loše. Naime, ljudi su se osnažili pa prijavljuju sva djela. Imamo javni 
red i mir u vinogradima, što prije nikad nismo imali. Ljudi više ne posežu da rješavaju stvari 
na svoj način, zovu policiju. Imamo puno prijava iz javnog reda i mira u romskim naseljima, 
gdje prije toga nismo imali. Znači, da smo preventivno djelovali prema njima, da smo te 
skupine koje su tamo bile zlostavljane, osnažili i privoljeli da oni imaju povjerenja u nas i da 
prijave javni red i mir. 
 Zabilježili smo oko 4% više požara, uglavnom zbog prošlogodišnjih sušnih uvjeta, ali 
šteta u tim požarima, prema našim procjenama, na pola je manja nego 2011. godine. 
 Na kraju bih rekao na što sam najviše ponosan na prošlu godinu, a to je da imamo 
manje kaznenim djelima maloljetnih osoba i djece, da je detektirano manje djece čak za 1/3 
od nas kao počinitelji kaznenih djela. Imamo manje stradalih mladih vozača u prometu, a 
manje je i mladih vozača koji su prouzročili prometne nesreće.  
  Policija će uvijek raditi represivno. To je naš posao, ali ćemo pokušati naš rad bazirati 
na preventivnoj djelatnosti. U završnoj smo fazi sa Županijom s projektom zaštita ranjivih 
društvenih skupina koji će uskoro dobiti suglasnost Ministarstva gdje ćemo pokušati našim 
proaktivnim radom i angažmanom cijele društvene zajednice, pomoći tim društvenim 
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skupinama. To su žrtve nasilja, žrtve teških kaznenih djela, to su starije nemoćne osobe, osobe 
koje imamo po našim zaseocima gdje su izložene raznim oblicima činjenja prekršajnih 
kaznenih djela, gdje su oni u pravilu žrtve. Nadalje, pokušat ćemo animirati svakog 
policijskog službenika na mikro prevenciju u svojoj radnoj i životnoj sredini.  
 Nije ova statistika ono što ocjenjuje naš rad. Sigurnost je subjektivni osjećaj svakog 
pojedinca, svakog od nas. Mi smo uspješni toliko koliko se sigurno osjeća onaj koji je 
pokraden, znači žrtva kaznenog djela, onaj koji je bio žrtva nekakvog nasilnika, da li u školi, 
kod kuće, ili negdje drugdje.  
 Bez obzira na to sve, na osnovu svega ja bi rekao da je stanje sigurnosti na području 
Koprivničko-križevačke županije zadovoljavajuće. Uvjeravam vas da Policijska uprava 
Koprivničko-križevačka bez obzira na stalne priče o manjim novčanim sredstvima, ima 
dovoljno kvalitetnog ljudskog potencijala da odgovori svim zadaćama i da stanje sigurnosti 
držimo na razini kako to zaslužuje ova Županija.  
 
 PREDSJEDNIK:  Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti? Otvaram 
raspravu. Ako se nitko ne javlja za riječ, dajem materijal na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

 Z A K L J U Č A K 
 o prihvaćanju Pokazatelja stanja sigurnosti na području  

 Koprivničko-križevačke županije u 2012. godini 
 
 Materijal se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

 Točka 3. 
   
 PREDSJEDNIK. Informaciju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za gospodarski 
razvoj i podržao Informaciju.  
 S nama je pročelnica Zavoda za zapošljavanje gospoña Jadranka Čapalija koja će 
nam dati obrazloženje. 
 
 JADRANKA ČAPALIJA: Naša Ispostava opslužuje, kada pogledamo podatke s 5. 
mjesecom 2013. godine 8923 nezaposlene osobe, naravno sa željom da te osobe što prije 
izgube status nezaposlene, odnosno da se zaposle na tržištu rada. Kada pogledamo frekvenciju 
ulazaka i izlazaka iz evidencije nezaposlenih i promatramo brojke moramo reći da su one 
sljedeće. U 2012. godini u evidenciju nezaposlenih ušlo je 8.970 osoba, izlazak 7490, a 
zaposlilo s evidencije Zavoda 4636 osoba. Ovi podaci govore o tome da je veći ulazak od 
izlaska, odnosno da je zapošljavanje bilo gotovo dvostruko manje nego što je bio ulazak u 
evidenciju. Kod stanja nezaposlenosti uvijek je u prvom planu brojka. Temeljna djelatnost 
Zavoda za zapošljavanje je posredovanje pri zapošljavanju te utjecaj na smanjenje raskoraka 
ponude i potražnje na tržištu rada i nastojanje da mjerama aktivne politike zapošljavanja 
omogućimo što brži ulazak u svijet rada teže zapošljivih skupina. Upravo stoga ovi podaci i 
brojke govore da je rast nezaposlenosti bio prisutan u cijeloj Republici Hrvatskoj pa tako i u 
našoj Županiji. 
 Kada pogledamo dobne skupine o kojima se u posljednje vrijeme posebno govori, 
onda ističem mlade u dobi od 15 do 29 godina. Kao što ste čuli ministar Mirando Mrsić 
posebno naglašava nove mjere za mlade sa 1. 7. ove godine. Sa ulaskom u Europskom uniju i 
Hrvatska će primjenjivati posebni paket za mlade kako bi mladi od 15 do 29 godina što lakše 
prispjeli na tržište rada.  
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  Ukoliko usporedimo razdoblje danas, odnosno krajem 5. mjeseca ove godine, 
možemo reći da ovakvih prestanaka zbog gospodarskih razloga u ovakvom broju, a ni 
približnom tome nismo zabilježili u ovih pet mjeseci. Isto tako želim naglasiti da bilježimo 
pozitivne trendove i da je rast nezaposlenosti prekinut i da imamo smanjenje nezaposlenosti s 
prethodnim mjesecima. 
 Istakla bi aktivnosti HZZ Područne službe Križevci kada je riječ o pripremama za 
ulazak u Europsku uniju, a isto tako kada je riječ o provoñenju projekata. Upravo kroz 
sredstva EU očekujemo važan priliv sredstava za mjere aktivne politike, znači, za 
zapošljavanje – osposobljavanje nezaposlenih osoba, teže zapošljivih osoba, mladih, osoba s 
teškoćama i slično. Posebno naglašavam projekt koji će zaživjeti uskoro u našoj Županiji, u 
Koprivnici, a to je otvaranje Centra za razvoj karijere, Centra koji će omogućiti suradnju 
Zavoda, lokalne zajednice, poslodavaca kako bi se osobe koje razvijaju svoju karijeru 
pravilno usmjerilo prema potrebama tržišta rada na našoj Županiji i šire.  
 Kada je riječ o mjerama i rezultatima u ovih pet mjeseci u usporedbi s 2012. godinom 
koja je tema ovog Izvješća, sa pet mjeseci ove godine obuhvatili smo ukupno 435 osoba, a 
kada pogledamo korisnike koji su korisnici od ranije, tijekom 2012. posebno mislim na 
stručno osposobljavanje bez zasnivanja radnog odnosa radi se o ukupno 580 osoba. Ovo je 
moj osvrt na stanje nezaposlenosti u 2012. Sa optimizmom gledam 2013. i razdoblje koje je 
pred nama jer nove aktivnosti očekuju Zavod, očekuje nas povlačenje sredstava Europske 
unije kako bi omogućili veće zapošljavanje teže zapošljivim osobama, a naravno i svim 
ostalim koji su u evidenciji nezaposlenih. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti?  
 
 BORIS GARAJ: Ovo Izvješće je dobro napravljeno, daje dobar pregled stanja po svim 
kategorijama i ističe probleme koji se kod zapošljavanja pojavljuju. Kao gospodarstvenik 
moram konstatirati da ovo izvješće govori o veoma lošem stanju. Imamo 9.000 nezaposlenih 
osoba sa veoma brzim rastom u zadnjih pet godina, čisto kao komentar, 22% radnog aktivnog 
stanovništva nezaposleno i svega 30% ukupnog stanovništva zaposleno. Poznato je u 
ekonomiji da je minimum ekonomske održivosti 40% zaposlene populacije, što po čisto 
matematičkom princip izlazi da nama nedostaje 10.000 radnih mjesta.  
 Za tih novih 10.000 mjesta rada bez obzira da li se radi o industriji, poljoprivredi, 
obrtništvu, samozapošljavanju ili na bilo koji drugi način bi trebalo ostvariti novih 12 do 15 
milijardi prihoda u ovoj Županiji koje bi mogli trošiti i na osobni standard i na društveni 
standard. Ovo govorim radi konstatacije da je takvo stanje teško održivo. Treba reći da 
nedostatak tih prihoda opterećuje previše one koji još uvijek rade i time im još smanjuje 
konkurentnost i smanjuje mogućnost da reproduciraju nove projekte pa oni i poslovni subjekti 
koji i sada rade dolaze u sve veće teškoće.  Svi ti podaci su indikator stanja gospodarstva na 
ovom području i zbog toga bi podržao rasprave. Ako je moguće da otvorimo temu o razvoju 
gospodarstva na području naše Županije, da izanaliziramo da li smo u prošlom periodu učinili 
dovoljno da stvari budu drugačije. Predložio bih da stavimo zaključak da razvoj gospodarstva 
stavimo u prioritetni fokus aktivnosti naše Županije, pri čemu sam svjestan da Županija sa 
svojim mogućnostima i sredstvima ne može direktno investirati i direktno stvarati radna 
mjesta, ali može puno raditi na inicijativama, na pokretanjima, na lobiranju i na stvaranju 
jedne pogodne klime meñu investitorima koji će sa puno više interesa i volje dolaziti na naše 
područje. Isto tako da puno više iskoristimo sa zajedničkim, složnim radom one mogućnosti 
koje nam se pružaju nekim većim investicijskim projektima koji se sasvim slučajno, ili zbog 
položaja naše Županije odvijaju na nivou države i mogu biti podržani od europskih projekata. 
To zahtijeva manje sredstava, jer županija nema novaca za to, ali zahtijeva puno više 
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zajedničkog rada i puno više korištenja mogućnosti koje bi mogli bolje iskoristiti ukoliko 
bismo eliminirali neke slabosti koje smo, eventualno, imali do sada i da svi u prvi plan 
stavimo interes županije i njezinih stanovnika, a onda tek da stavljamo u fokus pripadnost 
nekoj od političkih stranaka.  
 Zbog toga bi sugerirao da uz usvajanje ovog izvještaja ne ostanemo samo na 
konstataciji da je stanje loše, nego da pokušamo inicirati ili pokrenuti inicijativu za to da  
Županijska skupština, župan i svi ostali pokrenemo sve moguće aktivnosti da se stanje počne, 
od ovakvoga, mijenjati na bolje. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja stavljam Informaciju na 
usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
   o prihvaćanju Informacije o problematici nezaposlenosti i zapošljavanja        

na području Koprivničko-križevačke županije u 2012. godini  
 
 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

   Točka 4. 
   

 PREDSJEDNIK. Prijedlog  Statuta smo primili. Raspravu je proveo Odbor za statut 
i poslovnik i podržao prijedlog.  
 Na klupe vam je podijeljen ispravljeni materijal, sukladno prijedlozima Odbora.  
 Obrazloženje daje pročelnica Stručne službe Marina Horvat  Pavlic 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Pred vama je novi prijedlog Statuta Koprivničko-
križevačke županije. Oni koji ne znaju krajem prošle godine donijete su Izmjene i dopune 
Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi. Istim tim dopunama odreñen je rok 
od tri mjeseca da uskladimo naše statute i druge opće akte sa odredbama Zakona. Budući da 
to nismo uspjeli u odreñenom roku predložili smo donošenje novog Statuta. Statut 
Koprivničko-križevačke županije do sada je mijenjan četiri puta i od toga je Odbor za statut i 
poslovnik u meñuvremenu izradio i pročišćeni tekst. Kako bismo se lakše snalazili i radi 
transparentnosti, predložili smo novi Statut. U Statutu se ureñuju, osim standardnog, obilježja 
Koprivničko-križevačke županije, javna priznanja koja dodjeljuje Županijska skupština, razni 
oblici suradnje s jedinicama lokalne i područne samouprave, samoupravni djelokrug ove 
Županije, oblici konzultiranja, provoñenje referenduma, ustrojstvo, ovlasti i način rada kako 
Županijske skupštine tako i župana Koprivničko-križevačke županije, prava nacionalnih 
manjina, financiranja i druga važna pitanja. Ukoliko budete imali nekih posebnih pitanja, 
odnosno želite se osvrnuti na neku posebnu novost koju su donijele same izmjene i dopune 
Zakona ili vas zanima zašto je to baš ušlo u Statut, slobodno pitajte i predlažite. 
    
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 
 Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti? 
 Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Statuta na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
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S T A T U T 
  Koprivničko-križevačke županije 

 
 Statut se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  
 

Točka 5. 
 

 PREDSJEDNIK. Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu  je proveo Odbor za statut i 
poslovnik i podržao prijedlog. 
 
 Obrazloženje daje pročelnica Stručne službe Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Pred vama je novi prijedlog Odluke. Zakonom o 
lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi precizirano je jedno od važnih osnivačkih 
prava. To je osnivačko pravo koje županu daje pravo imenovanja i razrješenja predstavnika 
jedinica lokalne odnosno područne samouprave u tijelima javnih ustanova, trgovačkih 
društava i drugih pravnih osoba. Ono s čime vas želim upoznati je da je to samo jedno od 
osnivačkih prava, postoji još čitav niz osnivačkih prava. Ono što nam često radi muke, a to je 
činjenica da zakoni, bili oni posebni ili neki generalni odreñuju da o osnivačkom pravu 
odlučuje osnivač, ali ne kaže da li je to predstavničko tijelo, znači vi kao Županijska 
skupština, odnosno da li je to župan kao izvršno tijelo. Kako bismo te neke nedoumice 
razriješili, odnosno kako bismo bili što transparentniji, a sukladno svim zakonskim 
odredbama, u ovoj Odluci smo jasno odredili koje je to od kojih pojedino osnivačko pravo 
koje obavlja Županijska skupština, a koje obavlja župan. Stoga vam predlažem da ovu Odluku 
podržite i donesete. 
  
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti?  Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem na usvajanje prijedlog Odluke. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
    o obavljanju osnivačkih prava i obveza  nad ustanovama kojima  

 je osnivač Koprivničko-križevačka županija 
 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 6. 
 

 PREDSJEDNIK. Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu je proveo Odbor zastatut i 
poslovnik i većinom glasova ga podržao.   
  Obrazloženje daje pročelnica Stručne službe Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Ovom Odlukom odreñuje se osnovica i koeficijenti za 
obračun plaće župana i zamjenika župana Koprivničko-križevačke županije, kao i neka ostala 
prava koja proizlaze, kako iz radnog odnosa, ali i posebna prava nakon eventualnog prestanka 
obavljanja profesionalne dužnosti. Ova Odluka sukladna je Zakonu o pravima i obvezama 
državnih dužnosnika prema kojima se osnovna plaća ureñuje na način da ona čini umnožak 
koeficijenta i osnovice za obračun plaće uvećan za 0,5% za svaku navršenu godinu radnog 
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staža, ukupno najviše za 20%. Razlog donošenja ove Odluke, osim što smo imenovali novog 
župana, odnosno njegove zamjenike,  činjenica da osnovica za obračun plaće župana odnosno 
njegovih zamjenika je ona koja je na razini državnih dužnosnika. Budući da je Vlada 
Republike Hrvatske donijela Odluku o visini osnovice za obračun plaće državnih dužnosnika 
koja je objavljena u Narodnim novinama 25/13, te je smanjena sa 4.630,00 na 4.491,23 kune. 
Sukladno tome dužni smo se prilagoditi i smanjiti plaću županu odnosno njegovim 
zamjenicima.  
  
 PREDSJEDNIK:  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 
 Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti?   
 
 IVAN KNOK: U ime Kluba vijećnika SDP-a, HNS-a, HSU-a i HSLS-a predlažem 
smanjenje koeficijenta za 10%. U izračunu, ako sam dobio točne podatke ukupna plaća za 
župana i zamjenike župana godišnje bi iznosila oko milijun kuna. Zbog trenutne situacije, 
recesijsko je vrijeme, predlažem da se u smislu dobre namjere to prihvati i da sredstva od 
stotinjak tisuća kuna podijelimo socijalno najpotrebnijima ove Županije. Da ne bi ispalo da 
želimo samo županu i zamjenicima smanjiti plaću, predlažem da se u nekoj budućoj Odluci 
nama kao vijećnicima smanji naknada za 10%. 
 
 PREDSJEDNIK: Molim vas da se izjasnite da li je to amandman na prijedlog Odluke? 
 
 IVAN KNOK: Znači to je amandman i glasi predlaže se smanjenje koeficijenta za 
plaću županu i zamjenicima župana za 10%. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Znači, da se u članku 4. stavku 1. alineji 1. Odluke 
koeficijent za obračun plaće župana sa 6,42 umanji za 10%, odnosno zamjenika župana sa 
koeficijenta 5,30 umanji za 10%. Prvo glasujemo o amandmanu, a onda o prijedlogu Odluke. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu.  
 Ako se nitko ne javlja za riječ po Poslovniku prvo glasujemo o amandmanu. Molim 
pročelnicu Stručne službe da precizira kako bi taj amandman Kluba vijećnika SDP-a, HNS-a, 
HSU-a i HSLS-a glasio. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Znači, u Odluci o plaći župana i zamjenika župana 
Koprivničko-križevačke županije članak 4. stavak 1. alineja 1. mijenja se i glasi:  „za župana, 
koeficijent 6,42 umanjuje se za 10%, odnosno alineja 2. za zamjenika župana koeficijent 5,30 
umanjuje se za 10%. 
 
 PREDSJEDNIK: Dajem predloženi amandman na glasovanje. 
  
 Nakon glasovanja predsjednik konstatira da većinom glasova (12 “za“, 22 „protiv“) 
amandman nije prihvaćen. 
 
 PREDSJEDNIK: Dajem na glasovanje prijedlog Odluke o plaći župana i zamjenika 
župana. 
 
 Županijska skupština većinom glasova  22 „za“, 12 „protiv“ donosi  
 

O D L U K U 
    o plaći župana i zamjenika župana Koprivničko-križevačke županije   
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 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 7. 
 

 PREDSJEDNIK. Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i šport i nemaju primjedbi.  
 Obrazloženje daje pročelnica Stručne službe Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Odluku o osnivanju Osnovne škole Koprivnički 
Ivanec donijeli smo prošle godine. U meñuvremenu je došlo do promjene sjedišta 
novoformirane Osnovne škole, a bilo je i pogrešno upisano prezime ravnateljice te je iz tih 
razloga potrebno donijeti izmjenu Odluke.   
  
 PREDSJEDNIK:  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 
 Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja za riječ dajem na usvajanje predloženu Odluku. 
 
 Županijska skupština nakon glasovanja jednoglasno donosi 
  

           O D L U K U   
   o izmjeni Odluke o osnivanju  

 Osnovne škole Koprivnički Ivanec 
 

 Odluka se prilaže zapisniku  i čini njegov sastavni dio.  
  

 
Točka 8.    

 
 PREDSJEDNIK. Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za gospodarski 
razvoj  i podržao Izvješće.  
 S nama je ravnateljica PORE gospoña Melita Birčić koja nam može dati obrazloženje. 
 
 MELITA BIRČIĆ: Aktivnosti PORE u protekloj 2012. godini odvijale su se sukladno 
usvojenom Programu i financijskom planu, a intenzitet aktivnosti provodio se u skladu s 
mjerama odnosno programima nadležnih ministarstava. Ono što je po područjima rada 
izuzetno bitno i što PORA u svojim aktivnostima provodi vezano je uz strateško planiranje i 
regionalni i ruralni razvoj. U okviru toga PORA je koordinirala i u suradnji s radnom grupom 
za izradu Županijske razvojne strategije, po prvi puta radila izvješće o provedbi Županijske 
razvojne strategije za 2011. godinu. To je vrlo zahtjevan posao, nije postojao sustav i 
metodologija, sve je bilo novo. U ovom dijelu ruralnog razvoja bili smo podrška inicijativi 
osnivanju LAG-a Podravine koji danas okuplja 16 jedinica lokalne samouprave s područja 
naše Županije. Inicijativu smo realizirali, LAG je osnovan, napravili smo u suradnji s radnom 
grupom uz našu koordinaciju, stručnu i tehničku pomoć, strateški razvojni dokument. Osim 
toga radili smo i kreirali smo velike projekte u domeni gospodarstva i kulture, odnosno 
turizma, projekti koji obuhvaćaju pet županija i Grad Zagreb. Jedan se odnosi na stvaranje 
preduvjeta za održivu podršku razvoja konkurentnosti gospodarstva i daljnji razvoj tehnološke 
infrastrukture. Isto tako drugi u domeni kulture, odnosno turizma, regija digitalnih muzeja. 
Znači, radi se prije svega o pripremi velikih i sveobuhvatnih projekata za njihovo kandidiranje 
prema strukturnim fondovima. Isto tako provodili smo potprograme Ministarstva regionalnog 
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razvoja s ciljem pripremanja naših jedinica lokalne samouprave u smislu izrade projektne 
dokumentacije za kandidiranje njihovih projekata na strukturne fondove koji će se otvoriti 
ulaskom u Europsku uniju. Isto tako odrañivali smo dio koji se odnosi na poticanje 
poduzetništva, jačanje konkurentnosti gospodarstva. Tu prije svega izdvajam da smo 
organizirali i proveli sveukupno 38 seminara, edukacija, radionica kojima je nazočilo preko 
900 sudionika, što poduzetnika, što predstavnika jedinica lokalne samouprave ili civilnog 
sektora. Provodili smo EU projekte u okviru IPA prekograničnog programa Mañarska-
Hrvatska, s ciljem jačanja vlastitih kapaciteta dionika svih na području Koprivničko-
križevačke županije, te prenošenje znanja naših mañarskih partnera u pripremi EU projekata.   
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? 
 
 IVAN KNOK: Ovom Izvješću ne bi se imalo što previše dodati, osim što meni, kao 
novom vijećniku nisu jasni neki podaci koji bi bili dobri da u takvim izvješćima stoje. Rečeno 
je da su se jedinice lokalne samouprave informirale o mogućnosti izrade projekata i 
kandidiranja projekata kako prema državnim institucijama tako i prema fondovima Europske 
unije. Nama bi bilo korisno da u budućim izvještajima stoje te usporedne tablice koje su to 
jedinice lokalne samouprave pokrenule neke razvojne projekte od šireg značaja, ne samo u 
poduzetništvu, kako bi mogli sagledati da li svi razmišljamo, od najmanje općine, gradova do 
Županije, u istom cilju. Kad govorimo, Razvojna agencija nije samo tema da pomaže 
poduzetništvu nego ukupnom razvoju naše Županije od komunalne i ostale infrastrukture pa i 
drugih projekata. Ti podaci lokalne samouprave, kad govorimo o tome, ili kroz, nazovimo, 
ono što sam rekao izvješće župana, a posebno u ovom dijelu kad se radi o pomoći tim 
lokalnim jedinicama za razvojne projekte koje bi PORA trebala malo više podržati. Molio bi 
za ubuduće da se u tom smislu sagledaju i ti podaci. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja za riječ dajem Izvješće 
na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

 Z A K L J U Č A K 
 o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju PORE Razvojne  agencije 

Podravine i Prigorja za razdoblje 01. 01. do 31. 12. 2012. godine   
 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 9. 
 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za zaštitu okoliša i 
prostorno ureñenje i podržao Izvješće.  
 Molim ravnatelja gospodina Zlatka Filipović da nam dade obrazloženje. 
 
 ZLATKO FILIPOVIĆ: Zavod za prostorno ureñenje daje jedan temeljni, bazični 
dokument o prostoru i fokus sveg dogañanja je stvaranje baze podataka. Prvo karata i ostalih 
podloga, a onda svih dijelova infrastrukture i to sve sa ciljem  da se ti podaci uzimaju, oni su 
javni, da ga sve strukture, sve službe uzimaju da bi mogle brže donositi odluke, da bi brže 
mogle završavati svoje poslove. Naglasak je na informacijskom sustavu prostorno planske 
dokumentacije. Stvorili smo bazu topografskih podataka, bazu hrvatske osnovne karte, bazu 
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digitalnih ortofoto karata, bazu katastarskih planova u vektorima i bazu grafičkih podataka o 
registru prostornih jedinica. Informacijski sustav u okviru zaštite kulturnih dobara takoñer je 
jedna novost. Imali smo različite spomenike kulture, različitog tipa, različitih kategorija 
diljem županije, a sve do sada to nije bilo sistematizirano.  
 Svi podaci su ureñeni na način da je vizualno svakom čovjeku to dostupno. Spomenut 
ću izmeñu svih tih podataka što smo sve radili u protekloj godini. Izmjene i dopune prostornih 
planova Koprivnice, Drnja, Đelekovca, Legrada, Peteranca, Sv. Petra Orehovca, 
Ferdinandovca, Gornje Rijeke i Koprivničkih Bregi. Procedure su sljedeće, ako nam jedinica 
lokalne samouprave povjeri izradu izmjene i dopune plana tražimo od župana da nam to 
odobri, tek tada pristupamo izradi. Naša cijena kod tih ugovora je upravo onoliko koliko 
potrošimo benzina za obilazak terena.  
 Moram naglasiti da smo u aktivnoj pripremi projekte dokumentacije, aplikacija za 
strukturne fondove za različite projekte. Počet ću od projekta vodoopskrbe u našoj Županiji. 
Ugostili smo 6-7 mjeseci u našim prostorijama Zavoda ljude iz belgijske firme ALGECRO. 
Odradili smo taj cijeli posao od početka do kraja. Firma ALGECRO nije imala prevodioca pa 
smo i prevodili gratis, jer su oni mislili da svi govorimo engleski pa je s tim bilo dosta 
nespretno. Imali smo puno stranica prevoñenja. Ako ta aplikacija uspije, to je posao od 
56.897.541 eura. Implementacija EU projekata, SIRRIVER i ETRECKT, to su za upravljanje 
zaštićenim područjima, za upravljanje našim prostorima uz rijeku Dravu uz područje Kalnika. 
Kad se spomenu ti EU projekti oni su samo za Zavod vrijednost oko 240.000 eura. Nije to 
tako sve sjajno, kao što izgleda, ti projekti traju od prilike nešto manje, svaki od njih od dvije 
godine, da bi se neka sredstva mogla dobiti.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 Županijska skupština, nakon glasovanja, jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
 o prihvaćanju Izvješća o radu i utrošku sredstava Zavoda za  

  prostorno ureñenje Koprivničko-križevačke županije za 2012. godinu  
 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio 

 
Točka 10. 

     
 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za zaštitu okoliša i 
prostorno ureñenje i   podržao navedeni materijal.   
 S nama je ravnateljica gospoña Željka Kolar koja nam može dati obrazloženje. 
 
 ŽELJKA KOLAR: Djelatnost Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim 
vrijednostima Koprivničko-križevačke županije odreñena je sukladno Zakonu o zaštitit 
prirode i to je zaštita, održavanje i promicanje onih zaštićenih prirodnih vrijednosti koje su u 
nadležnosti županije. Na području naše županije imamo 15 takvih zaštićenih područja, od 
toga pet posebnih rezervata, dva značajna krajobraza, četiri spomenika prirode, dva 
spomenika parkovne arhitekture i jednu park šumu. Moramo se pohvaliti imamo jedan 
regionalni park Mura-Drava koji je bio ujedno i prvi regionalni park u Republici Hrvatskoj. 
On se proteže kroz pet županija i mi upravljamo onim dijelom koji se proteže kroz našu 
Županiju.  Naša ustanova upravlja i dijelom ekološke mreže koja se nalazi na području naše 
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Županije. Ovih dana je vrlo aktualna tema ulazak u EU, taj dio ekološke mreže to su područja 
koja će postati dio europski značajnih područja, a to je NATURA 2000 područja. 
 Mi za svaki zaštićeni dio prirode imamo odreñene akte, to su mjere zaštite prirode, za 
neke su akcijski planovi, a imamo i neke smjernice za planove upravljanja. Glavni cilj svih 
naših aktivnosti je da se u svakom zaštićenom području koje je svako specifično za sebe 
sačuva ono zbog čega je to područje i dobilo status zaštite, bilo da se radi o flori i fauni, bilo o 
krajobrazu, da se sačuva nešto što je rijetko, jedinstveno, specifično na tom području. 
 Prioritet u aktivnostima Javne ustanove i prioritet održavanja aktivnosti i akcija i 
djelatnosti u zaštićenim područjima, davanje upravo onim radnjama koje su ukazivale da se 
njima može spriječiti degradacija odreñenih aktivnosti i degradacija odreñenih pojava. Neke 
pojave u zaštićenim područjima su nepredvidive. Zbog toga, jedna od naših aktivnosti je 
monitoring tih zaštićenih područja, redovito praćenje, što naša Ustanova sama radi, što 
znanstvenici, specijalisti za pojedina prirodna područja.  
 Sve aktivnosti obavljali smo sukladno planu i programu koji je bio za 2012. i u skladu 
s raspoloživim financijskim sredstvima. Kao ustanova partneri smo u brojnim projektima. 
Imamo projekte s kojima se kandidiramo za sredstva za odreñenu aktivnost. Brojni naši 
projekti i aktivnosti su sezonskog karaktera, znači traju najmanje godinu dana.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 
 Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu.  
 IVAN KNOK: Kad govorimo o Izvješću ono što ste naglasili oko suradnje s 
jedinicama lokalne samouprave, gotovo ni u jednom dijelu to ne stoji pa bi bilo dobro, kada se 
govori, kao primjer, zaštitni krajobraz Kalnika, da onda znamo da je to Općina Kalnik i da 
vidimo tko je u tome sudjelovao. Ovako ispadne da ste vi odrañivali dio posla, to je napisano 
načelno, ali ne vidimo rezultat iza toga. Kada govorite u onom dijelu problematike koju 
naznačujete u materijalu  i provedene akcije koje su bile, izmeñu problematike sa nedostacima 
financijskih sredstava i ostalo i izvršenog posla, kada bi pokušali to usklañivati vidi se da nije 
baš odrañeno sve kako bi trebalo, ne govoreći o tome da bi to Ustanova trebala raditi, ali u 
krajnjem slučaju koordinirati i inzistirati na onima koji bi to trebali učiniti.  Neka od ovih 
područja su mi poznata pa ima dosta stvari koje ne bi trebale biti kao takve u zaštiti i to bi 
trebalo činiti sa više nadzora, u krajnjem slučaju i sa inicijativama. 
 Ono što bi bilo dobro, nisam u materijalima vidio, ali bi trebalo bar za Dan planeta 
zemlje kada se odvijaju razne akcije za zaštitu područja, ne samo ovo koje je pod vašom 
nadležnošću, nego da se organizira sveobuhvatna akcija čišćenja našeg okoliša. U krajnjem 
slučaju bilo bi dobro da ta inicijativa poñe od vaše ustanove, odnosno nas kao Županije u 
suradnji s jedinicama lokalne samouprave. Ta ideja ne bi bila loša, zato što imamo na 
različitim područjima i terenima toliko različitog smeća pa se ne trebamo čuditi što je sve to 
smeće razbacano po našem okolišu.  
 
 TOMISLAV IVANEK: Mi smo novi vijećnici, možda bi bilo dobro popričati o još 
nekim akcijama koje bi vaša ustanova mogla raditi. Jasno je da postoje zaštićeni krajobrazi, 
parkovi i ostalo. Isto tako je jasno da cijelo područje ove Županije je Bogom dano. Vrlo rado 
bi da još neke stvari obuhvatimo zaštitom prirode. To što treba obuhvatiti sigurno je zaštita 
biljne i životinjske raznolikosti. Konvenciju o toj zaštiti Hrvatska je potpisala prije 15-tak 
godina, a dio te zaštite je sigurno način provoñenja čišćenja kanala, odvodnje sa livada i polja, 
a sve na ovaj način koji se radi, tu raznolikost smanjuje. Možda bi bilo dobro da vaša 
ustanova i ova Županijska skupština predlože nove načine zaštite prirode u cijeloj ovoj 
Županiji koje su povezane sa onim što Hrvatske vode obavljaju. Unatrag neko vrijeme u 
Hrvatskim vodama postoji jedna tendencija da se odvodnjavanje, čišćenje kanala i sve ono što 
rade firme koje su ugovorile te poslove s Hrvatskim vodama promijeni. Bit cijele priče je 
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onemogućiti protok voda ovako brzo kao što ih imamo, podatak koji imam, na Kalniku kad 
padne kiša u roku šest sati je u Savi, kako tu vodu zadržati na površini, a kad zadržite vodu, a 
ne ugroziti poljoprivredne površine, tada ćemo imati ono što si, vjerojatno, svi želimo, 
raznolikost biljka i životinja na našem području. 
 Sljedeća stvar koju sam htio reći je da predložim vama i Županiji da vama svakako 
pomognu i da imate točno odreñeno tko će vam pomoći u jedinicama lokalne samouprave i da 
još više aktiviramo škole i školsku populaciju, a imamo oko 15.000 djece u osnovnim i 
srednjim školama da vam pomažu i u monitoringu i u svim ostalim poslovima.  
 
 PREDSJEDNIK: Korisne prijedloge smo čuli, vjerujem da će se dijelom i usvojiti, 
ukoliko ustanova ima te nadležnosti. Dajem Izvješće na usvajanje.  
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Javne ustanove za upravljanje 
zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Koprivničko-križevačke županije i 
ostvarivanju zaštite, održavanja, očuvanja, promicanja i korištenja zaštićenih prirodnih 
vrijednosti na području Koprivničko-križevačke županije u 2012. godini   
 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio 
 

Točka 11. 
 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.  Nažalost, u ime Savjeta mladih nema nikoga, 
predsjednik se ispričao jer je na putu u inozemstvu, u zamjenu nitko nije došao. U 
materijalima smo mogli iščitati da ima velikih problema u radu Savjeta mladih iz razloga što 
se vrlo malo njih koji su izabrani u taj Savjet odaziva na sastanke. To je nešto s čime će se 
treba pozabaviti u narednom razdoblju jer nema smisla da imamo nekakvo tijelo samo radi 
toga da bi ga imali na papiru ako ono ne funkcionira. 
  
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti? Otvaram 
raspravu. 
 
 IRENA JAGARINEC IŠTVANOVIĆ: Čitajući  Izvješće Savjeta mladih naše Županije 
potaknulo me da se obratim s par riječi. Iz Izvješća je vidljivo da su provedene aktivnosti koje 
pohvaljujem, no javljaju se problemi oko kvoruma na sjednicama. Stoga moram iskazati 
žaljenje što mladi nisu prepoznali važnost ovog tijela i što su tome pristupili, po svemu 
sudeći, malo neozbiljno. Ne bi htjela da se ovo shvati kao kritika već kao put prema uspješnoj 
suradnji. Ponukana time odlučila sam dati prijedlog da se na sjednicu Savjeta mladih pozovu 
županijski vijećnici koji spadaju u tu dobnu skupinu da zajedničkim snagama i idejama 
podržimo rad Savjeta i damo im „vjetar u leña“. Mi koji smo ovdje dolazimo iz raznih 
političkih pomladaka i imamo iskustva s problematikom mladih, stoga savjetima i idejama 
možemo biti potpora radu Savjetu. Nadam se da se i ostali vijećnici slažu s mojim 
prijedlogom. Savjet je zamišljen da podrži aktivnosti mladih ljudi, usmjerava ih potiče 
volonterizam i aktivnosti mladih. Koliko vidim na raspolaganju su im i dostatna sredstva za 
provedbu aktivnosti. Stoga predlažem da u buduće razmile o tome da organiziraju koncerte, 
izložbe, okrugle stolove, tribine i slične aktivnosti koje bi mogle zainteresirati mlade i koje bi 
im bile korisne u daljnjoj budućnosti. Pohvaljujem dosadašnji rad i aktivnosti Savjeta mladih i 



 21

još jednom apeliram da se na svoje sjednice uključe vijećnike Županijske skupštine koji 
spadaju u tu dobnu skupinu. 
 
 PREDSJEDNIK: Mislim da je prijedlog prihvatljiv i da ga treba Stručna služba 
proslijediti Savjetu mladih. 
 
 VJEKOSLAV MUŽINIĆ: Činjenica je da nije rañeno prve dvije godine gotovo ništa. 
U zadnje vrijeme je krenula aktivnost, možda bi trebalo nešto drugačije, možda tim ljudima 
nedostaju mentori, da ih netko uputi u metodologiju rada. Oni se ne snalaze. Možda je greška 
u onim kriterijima koji su izlučivani, javljali su se na te natječaje. Tu je u velikoj mjeri i naša 
krivnja. Mi smo ih izabrali, ostavili smo ih sa strane. Mislim da bi trebalo sve one koji žele 
raditi podržati. Ako treba omogućiti im bolje uvjete za rad. 
 
 PREDSJEDNIK: Dajem Izvješće na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno prihvaća 
 

I Z V J E Š Ć E 
    o radu Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke županije 

 za 2012. godinu 
 
  Izvješće se prilaže  zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 12. 
 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za financije i 
proračun i  podržao Izvješće. Obrazloženje može dati župan gospodina Darka Korena ako ima 
potrebe. To je nešto što je izvršeno. Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se 
predstavnici klubova vijećnika žele javiti?  Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem Izvještaj na usvajanje. 
 
 Županijska skupština većinom glasova (1 „suzdržani“) donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 

razdoblje siječanj-prosinac 2012. godine, Proračunska zaliha 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 13. 
 

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za 
financije i proračun i podržao prijedlog.  Ukoliko ima potrebe obrazloženje daje župan.  
 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti? Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem Zaključak na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
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 Z A K L J U Č A K 
o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

 za 2013. godinu  (političkim strankama) 
 

   Točka 14. 
  

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
financije i proračun i jednoglasno podržao prijedlog.  
 Molim  župana gospodina Darka Korena da dade obrazloženje. 
 
 DARKO KOREN: Mi svake godine u Proračunu osiguravamo odreñeni iznos 
sredstava za potpore programima jedinica lokalne samouprave. Do prošle godine, odnosno 
ove imali smo mogućnost koristiti sredstva državnog proračuna temeljem decentraliziranih 
sredstava. Prošle godine na osnovu kriterija koji se kod te raspodjele primjenjuju ostali smo 
bez sredstava iz državnog proračuna jer smo spadali u red razvijenijih županija. To je 
protuodgovor na onu tezu da smo dno dna. Ne znam kako možemo biti na samom dnu, a onda 
ne ispunjavamo uvjete za potpore iz državnog proračuna jer smo meñu razvijenijima. Odlučili 
smo da iz vlastitih izvornih sredstava podupiremo i nadalje programe u mjeri u kojoj ćemo to 
moći. Kriteriji za dodjelu sredstava iz državnog proračuna da je visina vlastitih proračunskih 
prihoda ispod 75%. Po tom kriteriju 13 općina spada u tu kategoriju. Na tih 13 općina kako 
vidite iz prijedloga dodali smo tri općine iz razloga što smo podupirali svima izgradnju dječjih 
vrtića pa smo po toj osnovi to sufinancirali. Općina Gola i Novigrad su općine koje su 
značajna sredstva investirale u županijski projekt izgradnje sportskih dvorana.   
 U izradi je prijedlog rebalansa proračuna koji će biti na sljedećoj sjednici kojim 
ćemo takoñer osigurati 1,5 milijuna kuna za raspodjelu jedinicama lokalne samouprave.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti?  
  
 IVAN KNOK: Čitajući ovaj materijal o raspodjeli sredstava ima mi dosta 
nelogičnosti. Primjer Općina Drnje od zatraženih 500.000,00 doznačeno 150.00,00 kuna, 
Đelekovec 200.000,00 dodijeljeno 150.000,00 kuna itd. Ovih par usporedbi naznačio sam, 
uvažavajući sve ostale elemente, da mi je nelogično da baš ovakva neujednačenost raspodjele 
je prisutna. Uvažavajući i to da su tu još neki zajednički projekti koji se sufinanciraju ili 
pomažu, ovi pokazatelji su nelogični. Morali bi ili utvrditi odreñene kriterije na osnovu kojih 
se oni trebaju javiti da ujednačimo neke njihove projekte ili kriterije, ne samo razvijenosti 
nego i vlastitih sredstava i slično, tada bi bilo puno lakše rasporeñivati sredstva i 
pretpostavljam tada ne bi bilo na okruglo 100 ili 200 tisuća kuna. Sugestija za buduću 
raspodjelu. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu.  
 
 DARKO KOREN: Uvažavam primjedbu i nastojat ćemo u idućoj tranši na neki 
način to poravnati. Visina zahtjeva koji je netko uputio nije kriterij, po tome bi svi zatražili 
veće iznose. U pravilu vidite da su iznosi od 100.000,00 do 200.000,00 kuna. Veličina općine, 
broj stanovnika, visina proračuna i ti programi koje su oni prijavili bili su kriteriji. Idealnu 
pravicu je teško postignuti.  
 
 PREDSJEDNIK: Dajem prijedlog na glasovanje. 
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 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

 za 2013. godinu jedinicama lokalne samouprave 
 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 15. 
  

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.  Raspravu su proveli Odbor za prosvjetu, 
kulturu, znanost i sport  i Odbor za zaštitu okoliša i prostorno ureñenje koji su podržali 
Izvješće.    
 Obrazloženje može dati ravnatelj Zavoda Zlatka Filipovića, ako ima potrebe. Da li 
se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti?   
 
 IVAN KNOK: Imam pitanje, a mislim da o tome trebamo razmišljati, ovdje je 
prijedlog zaštite u 2013. godini, gdje su navedeni ili objekti ili tereni koji ne spadaju u 
zaštićenu kulturnu baštinu, bez prijedloga sredstava. Da li su neki od ovih kandidiranih ili 
planiranih projekata za 2013. godinu  pripremljeni za kandidiranje prema fondovima EU. Kad 
to govorim, onda u paketu koji bi trebao biti sa nekim drugim sadržajem, ako je nešto 
pripremljeno bilo bi dobro da je napisano u ovom dijelu za 2013. godinu što bi nama olakšalo 
da razmišljamo što trebamo pripremiti i na koji način da se ti projekti što prije pokrenu, 
odnosno kako bi neki od tih projekata se realizirali. 
 
 ZLATKO FILIPOVIĆ: Taj prijedlog za 2013. godinu je rañen početkom godine za 
termin Županijske skupštine  u 3. mjesecu. Do sada već imamo u pripremi Stari grad 
Đurñevac u jednom EU projektu. Možemo napraviti, ne moramo čekati kraj godine, jedan 
pregled koje smo spomenike kulture uspjeli odraditi, prikazati i kandidirati za sredstva iz 
europskih fondova. Svakako da ćemo svakoj jedinici lokalne samouprave sugerirati da prvo 
izradimo tehničku dokumentaciju i da se preko PORE i drugih institucija prijavljuje u EU 
projekte. Htjeli bismo, ne samo da ulažemo u spomenike kulture, nego da se oni nalaze i u 
našim turističkim zajednicama.  
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem Izvješće na 
usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

 Z A K L J U Č A K  
 o usvajanju Izvješća o stanju i prijedlog zaštite kulturne baštine  Koprivničko-

križevačke županije u 2012. godini 
  
Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 16. 
 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za 
prosvjetu, kulturu, znanost i sport i  podržao Izvješće.  
  Molim zamjenika župana gospodina Ivana Pala  da dade obrazloženje. 
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 IVAN PAL: Ovo je jedan zakašnjeli materijal koji je trebao biti davno prije na 
dnevnom redu. Mislim da ima dobrih strana, zbog toga što novi vijećnici/vijećnice mogu 
vidjeti kako taj materijal izgleda, jer on otprilike svake godine isto izgleda pa se mogu raditi 
usporedbe. To je dosta opsežni materijal. Osvrnut ću se na nekoliko osnovnih stvari. Kroz 
županijski proračun, kroz Upravni odjel za društvene djelatnosti koji nosi 80 milijuna kuna 
velika većina toga odlazi na školstvo. Koprivničko-križevačka županija je nositelj osnivačkih 
prava nad 18 osnovnih i 8 srednjih škola i jednim Učeničkim domom. Osim što imamo manji 
broj učenika u osnovnim školama, imamo i konstantu pada priljeva sredstava iz državnog 
proračuna. Bilancirana sredstva za materijalne rashode škola u dvije godine smanjena za 
1.167.000,00 ili 7,7% , a za kapitalne rashode 1.330.000,00 ili za 37,5%. Kako bi se ublažila 
financijska situacija županija je u 2012. godini iz vlastitih sredstava osigurala dodatnih 
1.332.817,00 kuna za namirenje rashoda za energiju, sitni inventar i komunalne usluge. U 
2013. godini sukladno prijedlogu Odluke Vlade Republike Hrvatske u kriterijima i mjerilima 
za utvrñivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih 
potreba u osnovnom školstvu za 2013. predviñeno je daljnje smanjenje mase sredstava i to za 
8,6% u odnosu na 2012., a u odnosu na 2010. masa sredstava se smanjuje za 3.880.000,00 ili 
za 21%. Kod srednjih škola su slični trendovi. Mi sredstva potrebna za funkcioniranje 
osnovnih potreba nadoknañujemo iz proračuna.  
 Trošak prijevoza učenika nema veze s učenicima iz drugih županija. Radi se o 
srednjoškolskom prijevozu učenika koji je nametnut županiji. To je jedan projekt koji je 
obvezan, iako je on dobar i mi to podržavamo. Mi smo prošle godine, za te osnovne stvari, 
plus autobusni prijevoz, iz našeg proračuna morali dati 4,5 milijuna kuna. Ne govorim tu o 
kapitalnim ulaganjima. U 2013. godini, s tim autobusnim prijevozom srednjoškolaca morat 
ćemo dodati 7,2 milijuna kuna. To je red veličine jedne škole u Kalinovcu koja ima 130 
učenika koja je napravljena po najjačem standardu koštala s opremom oko 4,5 milijuna kuna.  
  
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 MARIJANA MARKEŠIĆ: Dolazim iz Đurñevca, dugi niz godina članica sam 
školskih odbora u osnovnoj i u srednjoj školi,  tako da mi je problematika osnovnog i srednjeg 
školstva vrlo poznata. Danas prije nego sam došla na ovu sjednicu razgovarala sam s 
ravnateljima  osnovne i Strukovne škole i pitala sam ih kakvih problema trenutno imaju u 
školi. Svjesni smo situacije, svjesni smo svih ovih brojčanih podataka koji idu prema dolje. 
Osvrnula bi se na dvije stvari, radi se o osnovnoj školi u Đurñevcu, mislim da ju ima i škola u 
Drnju, imamo jednu populaciju koja se ne spominje ni u Izvješću, a koja je nama, neću reći da 
nam je problem u Gradu Đurñevcu, ali je nešto o čemu se mora voditi briga. Trenutno u 
osnovnoj školi u Đurñevcu od ukupno 724 učenika, 14% su Romska populacija. Apelirala bi 
na vodstvo županije, radi se o romskim pomagačima. Ministarstvo i dalje daje sve moguće 
suglasnosti da se oni mogu zaposliti u školi, meñutim opet dolazimo na sredstva, tko će to 
platiti. U Gradu Đurñevcu smo to rješavali na razne načine, imali smo to i znamo kako je 
funkcionirala škola kad smo imali romske pomagače. Apeliram, ako je ikako moguće da to 
pokušamo na neki način riješiti. Isto tako tu su i asistenti u nastavi, naša škola, mislim i Virje 
imaju područne škole sa posebnim programima.  
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Da li se predlagatelj želi očitovati na raspravu. 
 
 IVAN PAL: Da ne moramo ovih 7,5 milijuna dati za grijanje, mogli bi angažirati 
romske pomagače. Zavod za zapošljavanje, mi smo s njima u kontaktu, oni od 1. srpnja uvode 
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novi program koji se odnosi i na romske pomagače i pomagače – osobne asistente. Prema 
saznanjima, idući ponedjeljak imat ćemo sastanak možda ćemo onda moći točno odgovoriti, 
očekujemo angažman odreñenog broja romskih pomagača, ne samo u vašoj školi, imamo 
jednog stalno zaposlenog, to je Ministarstvo odobrilo u Novigradu. Treba nam još u Rasinji, 
Drnju i u Legradu. 
 
 PREDSJEDNIK: Dajem Izvješće na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu osnovnih i srednjih škola  

Koprivničko-križevačke županije za 2012. godinu 
 

 Zaključak i Izvješće se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 17. 
    

 PREDSJEDNIK. Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu je proveo Odbor za  
prosvjetu, kulturu, znanost i sport i  podržao Odluku.  
 Molim zamjenika župana gospodina Ivana Pala  da dade obrazloženje. 
 
 IVAN PAL: Radi se o otpisu 728.850,00 kuna za razdoblje od 2010. do 2012. U 2011. 
godini bilo je još doznaka, to je stara kreditna linija. U 2012. godini izvršena je kompletna 
obrada, prikupljeni su svi podaci, te je utvrñen broj studenata, a temeljem Pravilnika, koji 
imaju pravo na nepovrat kredita.     
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 
 Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti?  Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja za riječ dajem prijedlog Odluke na usvajanje. 
  
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 
 

O D L U K U 
   o otpisu potraživanja za studentske kredite (2010.- 2012.) 

 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 
Točka 18. 

  
 PREDSJEDNIK. Prijedloge zaključaka smo primili.  Raspravu su proveli Odbor za 
prosvjetu, kulturu, znanost i sport i  Odbor za statut i poslovnik koji  su podržali prijedloge.  
 Ako ima potrebe obrazloženje može dati zamjenik župana gospodin Ivan Pal. 
 Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti? Otvaram raspravu.  
 
 Županijska skupština glasujući o svakom prijedlogu zaključka posebno jednoglasno 
donosi  
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Z A K L J U Č A K  
     o davanju suglasnosti na prijedloge statuta osnovnih škola kojima  

           je osnivač Koprivničko-križevačka županija: 
 

     a) OŠ Grgura Karlovčana, Đurñevac 
c) OŠ Koprivnički Bregi 
d) OŠ Fran Koncelak Drnje 
e) OŠ Gola 
f) OŠ Legrad 
g) OŠ Mihovil Pavlek Miškina Đelekovec  
h) OŠ „Prof. Blaž Mañer“ Novigrad Podravski 
i) OŠ Andrije Palmovića, Rasinja 
j) OŠ Sokolovac 
k) OŠ Sveti Petar Orehovec 
l) OŠ Sidonije Rubido Erdödy Gornja Rijeka  
m) OŠ Kloštar Podravski 
n) OŠ „Grigor Vitez“ Sveti Ivan Žabno 
o) OŠ Molve 
p) OŠ Ferdinandovac 
q) OŠ prof. Franje Viktora Šignjara Virje 
r) OŠ Ivan Lacković Croata Kalinovac,  
s) OŠ Kalnik  

 
 Zaključci se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 19. 
 

 PREDSJEDNIK. Prijedloge zaključaka smo primili.  Raspravu su proveli Odbor za 
prosvjetu i kulturu i Odbor za statut i poslovnik koji su podržali prijedloge. 
 Ako ima potrebe obrazloženje može dati zamjenik župana gospodin Ivan Pal.  
 Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti? Otvaram raspravu.  
 Dajem prijedloge na glasovanje. 
 
 Županijska skupština glasujući o svakom prijedlogu Zaključka posebno jednoglasno 
donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na prijedloge statuta srednjih škola i Učeničkog doma Križevci, kojima 

je osnivač Koprivničko-križevačka županija: 
  

1. Strukovne škole Đurñevac 
2. Gimnazije dr. Ivana Kranjčeva Đurñevac 
3. Gimnazije „Fran Galović“ Koprivnica 
4. Obrtničke škole Koprivnica 
5. Srednje škole Koprivnica 
6. Gimnazije I.Z. Dijankovečkog Križevci  
7. Srednje škole „Ivan Seljanec“ Križevci 
8. Srednje gospodarske škole Križevci 
9. Učeničkog doma Križevci. 
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 Zaključci se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 20. 
    

 PREDSJEDNIK. Prijedlog Zaključka smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za 
prosvjetu, kulturu, znanost i sport i podržao prijedlog. 
   
 Ako ima potrebe obrazloženje može dati zamjenik župana gospodin Ivan Pal.  
 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti? Otvaram raspravu.  
  
 Županijska skupština jednoglasno, bez rasprave, donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prijenosu nabavljene nefinancijske imovine Gimnaziji Ivana  

Zakmardija Dijankovečkog 
 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 21. 
  

 PREDSJEDNIK. Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
prosvjetu i kulturu koji je većinom glasova podržao prijedlog. 
 Molim zamjenika župana gospodina Ivana Pala da li ima potrebe za pojašnjenjem?  Da 
li se predstavnici Odbora žele javiti?  Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti? Otvaram raspravu. Dajem prijedlog na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora  

OŠ Koprivnički Bregi o darovanju zemljišta 
 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 22. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za 
prosvjetu i kulturu koji je većinom glasova podržao prijedlog.    
  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti? Otvaram raspravu. Dajem na usvajanje prijedlog Zaključka. 
 
 Županijska skupština glasujući o svakom prijedlogu posebno jednoglasno donosi 

Z A K L J U Č A K 
      o davanju suglasnosti na odluke Školskog odbora OŠ Molve: 
 

a) o darovanju nekretnine Općini Molve, 
b) o prijenosu vlasništva na nekretnini, 
c) o uknjižbi prava vlasništva na nekretninama. 
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 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 23. 
 

  
 PREDSJEDNIK: Prijedloge zaključaka smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za 
prosvjetu, kulturu, znanost i sport i  podržao prijedloge.   
 Molim zamjenika župana gospodina Ivana Pala  da dade  obrazloženje, ako ima 
potrebe. 
 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti? Otvaram raspravu.  
 
 Županijska skupština glasujući o svakom prijedlogu posebno jednoglasno donosi 
  

Z A K L J U Č A K 
    o davanju suglasnosti na Odluku školskog odbora o osnivanju prava služnosti na 
nekretninama u javnom vlasništvu za: 
 
1. OŠ Koprivnički Bregi 
2. OŠ „Grigor Vitez“ Sveti Ivan Žabno, 
3. OŠ Sokolovac  
4. OŠ Mihovila P. Miškine  Đelekovec, 
5. OŠ "Fran Koncelak" Drnje 
6. OŠ Grgura Karlovčana Đurñevac 
7. OŠ Gola 
8. OŠ Ferdinandovac 
9. OŠ "Prof. Franje Viktora Šignjara" Virje 
10. OŠ "Ivan Lacković Croata" Kalinovac 
11. OŠ Kloštar Podravski 
12. Strukovnu školu Đurñevac 
13. Gimnaziju Ivana Zakmardija Dijankovečkoga  Križevci 
14. O.Š. Sidonije Rubido Erdody Gornja Rijeka 
15. Srednju školu Koprivnica  
16. Srednju školu "Ivan Seljanec" Križevci 
 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 24. 
   

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za izbor i 
imenovanja i podržao prijedlog. 
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Temeljem novog Zakona koji je stupio na snagu nadležnost za 
imenovanje svih upravnih vijeća zdravstvenih ustanova, ustanova u vlasništvu županije ima 
župan. Izuzetak su dva upravna vijeća o kojima danas raspravljamo i donosimo odluke. Iako 
će uskoro, po novom Zakonu o zaštiti prirode i ta ustanova biti u istom statusu što se tiče 
imenovanja upravnih vijeća, znači u nadležnost župana. Budući smo to stavili u proceduru, 
danas ćemo donijeti odluku ne čekajući da se stekne to pravo. 
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 Kod predlaganja smo se vodili odreñenim pravilima političkog bontona, pozicija i 
opozicija. Dogovorili smo da oni koji su do sada bili u prilici imenovati upravna vijeća i biti u 
njima daju svoje mandate na raspolaganje. Većina članova upravnih vijeća je to učinila. 
Temeljem toga je ovo razrješenje samo formalnost. Članovi Upravnog vijeća Županijske 
uprave za ceste dali su svoje mandate na raspolaganje. Ja sam obećao da ću kao onaj koji ima 
ovlasti i mogućnost, pravo imenovanja upravnih vijeća u svako upravno vijeće naših 
zdravstvenih ustanova dati opoziciji jedno mjesto. Dogovorio sam se sa zamjenicima da će 
nova upravna vijeća koja ću imenovati u svojem sastavu imati po jednu osobu iz oporbe, a vi 
ćete odlučiti tko će to biti. Za ostala upravna vijeća se nismo dogovorili, ali ćete primijetiti 
danas u prijedlogu od ova dva u jednom upravnom vijeću prijedlog je da ostane jedan član tog 
upravnog vijeća iz reda SDP-a, radi se o Javnoj ustanovi za zaštitu prirodnih vrijednosti, 
gospodin Vjekoslav Flamaceta, koji je bio sve ovo vrijeme, 12 godina predsjednik tog 
Upravnog vijeća. Objedinio sam obrazloženje za obadvije točke.  
 Što se tiče Upravnog vijeća ŽUC-a prijedlog ste primili.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu.  
 
 Budući da se nitko ne javlja za riječ Županijska skupština većinom glasova (2 
„suzdržana“) donosi 
 

R J E Š E N J E  
o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Županijske uprave  

za upravljanje županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-križevačke županije   
 
 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 25. 
 

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu je proveo Odbor za izbor i 
imenovanja i podržao prijedlog. 
 Obrazloženje je dao župan pod prethodnom točkom. 
   Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja za riječ dajem prijedlog na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

R J E Š E N J E   
o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova/članica Upravnog vijeća Javne ustanove za 
upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Koprivničko-križevačke županije 
 
 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 26. 
 

 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu pod točkom „Pitanja i prijedlozi vijećnika“. 
 
 DARKO KOREN: Mi smo na Klubu vijećnika HDZ-a, HSS-a, A-HSP-a razgovarali o 
temi koja okupira javnost ove Županije pa i šire u posljednjih nekoliko dana, radi se o 
Podravci. Donijeli smo zaključak da ja predložim Županijskoj skupštini sazivanje jedne 
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tematske sjednice na temu Podravke. Znate da smo u prošlom sazivu pokušali organizirati 
jednu takvu sjednicu Županijske skupštine jer smo smatrali da je to izuzetno važno za ovaj 
prostor naše Županije i šire. Tada nismo dobili potrebnu većinu u Skupštini za tu ideju. 
Slijedom ovih najnovijih okolnosti koje su se pojavile prošli tjedan, sjednica Skupštine 
društva i odluke koje za sobom nose odreñene reperkusije smatramo da bismo trebali i da smo 
na neki način odgovorni ovoj zajednici za te procese. Podravka je kompanija od nacionalnog 
značaja i važnosti pa je sukladno tome i od važnosti za ovu Županiju i za Grad Koprivnicu 
posebnog značaja. Smatramo da bismo trebali biti u prilici biti informirani i provesti jednu 
takvu raspravu, tematsku sjednicu o toj temi. Od vas bih zamolio potvrdu te inicijative koja 
ide u smislu da mi Upravi Podravke i predsjedniku Uprave predložimo, zamolimo ga da doñe 
pred ovo tijelo i da napravi prezentaciju poslovanja, razvoja kompanije, s naglasnom na one 
najznačajnije segmente u toj priči koja nas zanima, to je broj zaposlenih i to da Podravka 
ostane koprivnička kompanija. Da predložimo neke termine Upravi Podravke i ukoliko ona to 
prihvati da sazovemo tematsku sjednicu. Ne možemo sazvati tematsku sjednicu ako oni to ne 
žele. Tražim od vas mandat da uputim zamolbu za dolaskom ovdje i održavanje te sjednice. 
Ukoliko oni prihvate jedan od predloženih termina onda bismo sazvali tu tematsku sjednicu. 
 
 BORIS GARAJ: Htio sam i sam na tu temu dati neke prijedloge, ali potaknut nečim 
drugim, upotrijebio bi izraz, možemo to nazvati političkim bontonom. Potaknut sam sa 
člankom koji sam pročitao neki dan u Večernjem listu, u kojem je, po meni, župan dao 
nekoliko problematičnih izjava pa sam htio da o tome raspravimo. Odluke koje je donijela 
Skupština Podravke, posebno onaj dio odluka koji se odnosi na deinvestiranje nekih 
djelatnosti, mene kao grañanina, isto tako žalosti, nisam zadovoljan sa njima. Isto tako nisam 
bio zadovoljan proteklih nekoliko godina kad su zatvarana poduzeća, kao Sloga, Natura, kad 
je Kalnička voda prodana Tedeckom itd. Radi se više o jednom principu. Radi se o tome, 
župan je u tom članku izjavio, citiram: „nitko ozbiljan ne može donijeti takvu odluku“. 
Podsjetio bi na to da je odluku donijela Skupština, predstavnici vlasnika jedne tvrtke i da je 
prilično neprimjereno Skupštini jedne takve tvrtke proglašavati odluke neozbiljnim. U tom 
smislu mislim, iako opet naglašavam, ne govorim o sadržaju odluke, s kojom se ni ja ne 
slažem, ali način na interpretacije ili nazivanje grupe ili vlasnika koji su tu odluku donijeli, po 
meni nije u redu. Druga, iznesena vizija da će doći do prodaje Belupa, da će u Koprivnici 
ostati zaposleno 2000 ljudi je isto jako problematična, zbog toga što se ne temelji na 
činjenicama, argumentima i dokazima i ona može, zbog toga što se radi o autoritativnom 
čovjeku, bitno utjecati na vrijednost dionica dioničkog društva. Imao sam osobno za vidjeti da  
takve intervencije, takve insinuacije mogu se proglasiti kao protuzakonite. To sve govorim 
zbog toga, iako se u potpunosti slažem da bismo svi trebali na neki način raditi da Podravku 
što je moguće više zadržimo pod nadzorom ove županije, ali nažalost, promjena vlasništva je 
napravljena ranije, ne bih ulazio u razloge zbog kojih i na koji način. Sada stoji činjenica da 
vlasnik odlučuje o sudbini tvrtke. To govorim zbog toga jer smo si na prošloj sjednici dali 
ruke i rekli da ćemo raditi korektno, da ćemo razdijeliti političku borbu od borbe za 
zajedničko dobro ove Županije, pa mi se čini da ovo nije baš najbolji korak koji doprinosi 
zajedničkom rješavanju problema, kojeg objektivno u Koprivnici imamo. Zbog toga sam htio 
predložiti, kao dioničar Podravke, kao grañanin ovog grada i kao član Županijske skupštine 
koje razmatra i rad župana, da se ubuduće pokušamo suzdržati od izjava koje nemaju samo 
politički nego imaju i drugačiji karakter i koje mogu izazvati odreñene štetne posljedice za 
sredinu u kojoj živimo. 
 Što se tiče inicijative da održimo raspravu o stanju u Podravci, mi smo govorili o 
inicijativi o stanju u gospodarstvu generalno, nije samo Podravka problem, problem je ukupna 
gospodarska situacija. Pretpostavljam da u okviru onoga što sam govorio o toj temi u okviru 
naših mogućnosti koje županija i župan imaju možemo učiniti nešto, ali sama rasprava o 
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stanju u Podravci, ne znam da li će napraviti nešto, ako ne pomaknemo jedan drugi korak i 
idemo ususret, ne razdvajanju, nego zajedničkom rješavanju problema koji postoje i za koje je 
pitanje, obzirom da zadnjim odlukama dominantno vlasništvo nad Podravkom su dobili 
mirovinski fondovi. Pitanje je kakav može biti naš utjecaj osim aktivne suradnje i pokušaja da 
se odluke skupštine donose na način koji nama odgovara, da li je drugi način uopće i moguć.  
 Želio bih da kao vijećnici razdijelimo politiku od sadržaja i da nastojimo da se u 
svojem djelovanju držimo političkog bontona, kao što je župan rekao, i demokratskih 
standarda.  
 
 ANTUN BRATANOVIĆ: Izuzetno mi je drago da vam mogu reći da Natura Agro iz 
Đurñevca je preuzeta i kreće se u proizvodnju. Što hoću reći? Gospodine župane, ovo je Vaša 
hvale vrijedna inicijativa da se stanje gospodarstva stavi na dnevni red, jer mislim da će nas 
ono spašavati pod broj jedan. Takoñer vam predlažem da možda pozovete i novog vlasnika da 
on doñe pred nas da nam to potvrdi, jer mislim da je to ono što je Podravka u Koprivnici pa i 
svima nama koji nismo iz Koprivnice, Natura Agra je još više Đurñevcu. To bi trebalo 
podržati da krene proizvodnja. Ako proizvodnja krene mislim da će biti i zapošljavanja. 
 
 DARKO KOREN: Izuzet ću ovu ideju oko Nature, naravno da ju prihvaćam, ali ćemo 
to odvojiti, jer  prijedlog je da se napravi tematska sjednica o Podravci. Mislim da nema 
nikoga tko ne podržava sve procese u Đurñevcu koji idu u pravcu vraćanja gospodarske 
aktivnosti u Naturi. 
 Moram se referirati na izlaganje gospodina Garaja. Osobno, a i svi vi ovdje cijenite 
gospodina Garaja kao gospodarstvenika, on je to dokazao svojim djelovanjem, uskoro odlazi 
u mirovinu, mislim da može s tog aspekta biti zadovoljan. Njegovo izlaganje zapravo se kosi 
sa svim tim što je iza njega kao gospodarstvenika ostalo. Ne mogu razumjeti neka njegova 
razmišljanja, jer ona nisu ni artikulirana na način na koji bi to netko mogao prepoznati kao 
nekakvu inicijativu, ne vidim što ste vi, gospodine Garaj, sada rekli i koji je vaš prijedlog oko 
Podravke. 
 Onaj intervju koji sam dao Večernjem listu na Dan državnosti, to ću zapamtiti. Rekao 
sam pročelniku Šadeku da taj Večernjak pospremi kod sebe pa ćemo ga izvaditi za dvije 
godine van. Obzirom da se ova sjednica snima, dat ću da se arhivira ova vaša rasprava pa 
ćemo se za dvije godine opet ovdje sresti pročitati taj Večernji i vaše izlaganje ovdje. Mislim 
da sam u tom intervjuu baš rekao sve ono i u smislu sadržaja i forme što je trebalo. Nisam 
uopće bio pregrub. Dobio sam 15-tak poziva i poruka u ova dva dana i to od izuzetno 
kompetentnih ljudi iz gospodarstva koje cijenim kao i vas. Nitko nije rekao ništa negativno o 
tome. Čak su rekli da sam bio preblag i na neki način da sam na jedan korektna način iznio ta 
svoja razmišljanja. To nisu moja razmišljanja, nisam prevelik ekonomista, niti poznavatelj 
Podravke, ali su ipak jedan agregat svega onoga ja znam, što želim znati. To je jedna 
sublimacija svih tih razmišljanja ljudi s kojima ja o tome razgovaram. Mislim da nisam ništa 
pogriješio, nažalost, nisam ništa pogriješio. Ako bi te moje izjave doprinijele padu vrijednosti 
dionica, onda je zaista Podravka jako, jako slaba tvrtka. Niste se referirali što će se dogoditi s 
time što je vrijednost dionice pala s 300,00 na 200,00 kuna.  
 Mislim da vam je rasprava potpuno promašena, ovog puta i da niste ništa konkretno 
rekli, za razliku od mene koji sam u tom intervjuu, nažalost, rekao puno toga konkretno, puno 
toga istinitog i puno toga što će se dogoditi. Ostajem kod svojeg prijedloga da predložimo 
jednu raspravu Upravi Podravke na tu temu. 
 
 PREDSJEDNIK: Mislim da ne bi trebali previše širiti raspravu oko Podravke. Vidjet 
ćemo da li podržavamo kao Županijska skupština da se uputi ovakav prijedlog Upravi 
Podravke. 
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 IVAN KNOK: Ne mogu zauzeti stav da li će naš Klub podržati inicijativu, jer je 
neuobičajeno. Moram razmisliti da li je uopće takva inicijativa trebala doći ovdje od strane 
župana. Ako dobro razumijem Statut i Poslovnik o radu Skupštine govori o proceduri tko 
predlaže materijale i tko saziva sjednice. Da li je to tematska sjednica ili je to redovna 
sjednica, predsjednik Skupštine saziva sjednicu na inicijativu župana. Osobno, 
pretpostavljam, nemamo ništa protiv te rasprave, ali dozvolite da mi ovdje dižemo ruku kao 
vijećnici za to da li smo za tu raspravu, a znamo tko po proceduri saziva, onda bi morali svaki 
puta razgovarati o tome da prethodno vijećnici Županijske skupštine predlažu, odnosno 
potvrde ono što će biti na sljedećoj sjednici. Molim da se držimo odreñenih statutarnih 
odredbi ove Skupštine. Dozvolite da ne možemo doći s nekim prijedlogom, a da se nismo kao 
koalicija konzultirali. Proceduru znamo, prijedlog može ići, raspravu ćemo imati, nismo 
protiv rasprave. 
 
 PREDSJEDNIK: Ako smo kod procedure, ovo je prijedlog župana, koliko sam 
shvatio, da se dogovore termini za eventualnu sjednicu Skupštine. Jasno, ako do toga doñe, da 
ćete biti obaviješteni o toj sjednici i bit će po proceduri sazvana sjednica i materijali. Ovo sam 
shvatio kao savjetodavno izjašnjavanje o prijedlogu župana, odnosno Kluba vijećnika HDZ-a, 
HSS-a i A-HSP-a, s tim da o ovome ne bi glasovali.  
 Ovo su pitanja i prijedlozi, jedna rasprava, zbog toga sam i dozvolio gospodinu Garaju 
da komentira članak koji je izašao u novinama, što i nije po Poslovniku, jer kud bi došli ako 
ćemo svaki put komentirati nečije izjave u novinama. Budući je Podravka, po meni, 
gospodarstvo općenito, ali Podravka koja nosi više 70% našeg županijskog gospodarstva, 
prevažna tema, ne bih volio da se oko nje politizira, mislim da bismo i mi kao vijećnice i 
vijećnici i svekolika javnost htjeli čuti opširnije obrazloženje što će se s Podravkom u 
budućnosti dogañati. Mislim da nas to sve zanima. U tom pravcu sam ja shvatio prijedlog 
župana, bez ikakvog glasanja oko toga, nego da se da jedno odobrenje da se ide s takvom 
inicijativom. Protiv toga sam da se ta tema politizira. Slažem se da mi nismo vlasnici, kao 
Županija, ali smo grañani ove Županije i ako Podravka krene u pravcu koji je najavljen onda 
je to veliki problem za sve nas koji će doći nama na rješavanje, jer slušali smo u prosvjeti 
koliko se prije izdvajalo iz državnog proračuna, a koliko moramo sada izdvajati iz našeg 
proračuna. Ako nam se dogodi drastičan broj smanjenja zaposlenih u Podravci, sigurno da 
ovaj proračun neće biti ni blizu ovakav kakav je.  
 DARKO KOREN: Gospodin Knok je sigurno u pravu kad govorimo o redovitim 
sjednicama, ali ovo je izvanredna sjednica, tematska sjednica. Ono što tražim od vas je da mi 
date mandat da sa Upravom dogovorim termin. Mi jesmo za to da se održi tematska sjednica, 
ovog puta o Podravci, ali nje ne može biti ako oni to ne prihvate. Ne mogu ja u svoje ime 
dogovarati sjednicu Županijske skupštine ako mi vi to ne dozvolite. Znači, ja dogovaram s 
njim termin i da li on to opće želi ili ne. Ako oni neće htjeti doći onda neće biti sjednice. Ako 
će prihvatiti onda mi dozvolite da dogovorim taj termin s njima.  
 
 PREDSJEDNIK: Mislim da u dijelu oko termina nema problema da se uputi prijedlog 
Upravi pa ćemo vidjeti kako će reagirati. Mislim da Skupština to ne treba potvrñivati 
nikakvim glasovanjem.  
 
 BORIS GARAJ: Očito se nismo razumjeli. Radi se o ovom što je predsjednik rekao, ja 
sam izuzetno za to da učinimo sve, ako možemo u postojećoj vlasničkoj strukturi, da 
pomognemo. Protiv toga sam da to radimo na način da izazivamo nove sukobe u kojima je 
onda dogovore puno teže postići. Svi znamo o čemu govorim. Osobno se ne bih nikada usudio 
dati ocjenu o nečemu ako ne bih raspolagao podacima, argumentima, analizama i 
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zaključcima. Moj prijedlog je bio da se suzdržimo od „napada“, nego da radimo 
konstruktivno, suradnički i da pokušamo, bez obzira na osobne animozitete, bez obzira na 
politička razmimoilaženja, pronalaziti zajednička rješenja.  
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog smo čuli, modus ćemo dogovoriti. Na tragu ovoga što 
govori gospodin Garaj, kada bi vijećnici ove Županijske skupštine koji su izabrani od birača, 
dobili konkretnu informaciju od Uprave Podravke što i na koji način se namjerava gospodariti 
i razvijati Podravka. Svima bi nam bilo puno lakše i sigurno ne bi bilo koje kakvih komentara, 
odluka koje je Skupština Podravke donijela. U tom pravcu je predložena i rasprava. Da li će 
ona biti formalna sjednica Županijske skupštine ili neki drug model to ćemo vidjeti. Mislim 
da bi to bilo dobro za sve. 
 
 Ukoliko više nema pitanja i prijedloga završavam sjednicu.  
 
 Sjednica završena u 19,40 sati. 

 
 
  ZAPISNIK SASTAVILA:         PREDSJEDNIK: 
Vesna Pribeg Peričić, dipl.iur.              Damir Felak, dipl.ing. 

 
 
 
  
 
 
 


